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De Ronde Venen - Vorige week donderdagavond  beleefde het college 
van b en w een horroravond. Dat werd vooral duidelijk bij de stemming 
over twee raadsvoorstellen die eerder die avond besproken waren. Tot 
twee keer toe moest het college constateren dat een ingediend college-
plan geen akkoord kreeg van een meerderheid in de gemeenteraad. Eerst 
werd dat duidelijk bij een raadsvoorstel over een ruimtelijk kader voor 
nieuwbouw van het dorpshuis in Wilnis. Later volgde de afwijzing van het 
plan om bij de Herenweg in Vinkeveen twee legakkers te doorsnijden om 
de toegang tot de Vinkeveense plassen te verbeteren. De verslagen van 
deze onderwerpen vindt u, uitgebreid  elders in deze krant  

Vervolg
Maandagavond ging de raad weer verder en blijkbaar is er in het 
weekend  � ink achterkamertjes politiek bedreven en kwam men weer 
terug op genomen besluiten van donderdag jl. Vorige week donderdag 
kreeg het college twee keer geen akkoord voor een in stemming 
gebracht raadsvoorstel. Eerst gebeurde dat bij het ‘Ruimtelijk Kader 
Nieuwbouw Kindcentrum Koningin Juliana en dorpshuis De Willisstee’. 
Het voorstel om in Vinkeveen twee legakkers te doorsnijden ter verbete-
ring van de toegang naar de Vinkeveense plassen, onderging hetzelfde 
lot. Afgelopen maandag kwam alsnog groen licht voor het uitwerken  van 
de bouwplannen voor het dorpshuis en de school, op voorwaarde dat b 
en w voorlopig geen onomkeerbare stappen zetten. Op 16 oktober wordt 
een informerende bijeenkomst gehouden over het beleidsplan ‘maat-
schappelijk vastgoed en dorpshuizen’, vooruitlopend op de raadsbehan-
deling in november.

Dat was een pittige raadsvergadering

Foto: gemeente De Ronde Venen.

Gemeente De Ronde Venen heeft een 
hart voor groen. En is een samenwer-
king aangegaan met Groen aan de 
Buurt. Zij helpen inwoners om hun 
buurt groener te maken. Groen aan de 
buurt is een initiatief van de natuuror-
ganisaties IVN Utrecht, Natuur en Mili-
eufederatie Utrecht en Landschap 
Erfgoed Utrecht.  

Een � jne woonomgeving door 
groen
Groen is belangrijk voor het klimaatbe-
stendig maken van onze woonomge-
ving. We merken het allemaal, het 
klimaat verandert. Periodes met hitte-
golven of juist lange periodes met 
regen of hevige regenbuien. Door 
stenen te vervangen door groen 

kunnen we onze woonomgeving � jner 
maken.  Wethouder Maarten van der 
Greft (Openbare Ruimte): “Als 
gemeente vinden we groen belangrijk. 
Het is mooi dat we samen met Groen 
aan de Buurt inwoners kunnen helpen 
om hun buurt groener te maken. 
Medewerkers van Groen aan de Buurt 
kunnen ieder vanuit hun eigen exper-
tise onze inwoners adviseren en 
helpen. Zo kunnen inwoners hun 
groene ideeën uitvoeren en kunnen we 
mooie groene initiatieven realiseren in 
onze gemeente”. 

Buurtoase Kerkelanden  
In 2020-2021 heeft de gemeente ook 
meegedaan aan Groen aan de Buurt. 
Toen is bijvoorbeeld de buurtoase 

Kerkelanden in Vinkeveen aangelegd 
door bewoners. Een prachtige tuin die 
voor iedereen toegankelijk is. 

Idee voor een groene plek 
aanmelden 
Bewoners die een openbare plek 
weten die groener kan en zich willen 
inzetten om de omgeving groener te 
maken, kunnen dit laten weten door 
een mail te sturen naar: groen@deron-
devenen.nl. Uiteindelijk wordt één wijk 
gekozen om daar op verschillende 
plekken te vergroenen.  

Andere opties om de buurt te 
vergroenen 
Voor ideeën die niet met het project 
Groen aan de Buurt uitgevoerd gaan 
worden zijn er andere opties, bijvoor-
beeld ‘Goud in je Wijk en de Groene 
Buurtbon. Meer informatie:
www.derondevenen.nl/vergroenen.

De Ronde Venen - Een versteende openbare plek in de wijk die groener 
kan? Vertel het de gemeente. Samen met Groen aan de Buurt kunnen 
inwoners hun leefomgeving groener maken. 

Aan de slag met Groen aan de 
Buurt voor een groenere wijk

De Ronde Venen - Voor de gasten en 
vrijwilligers van Fietsmaatjes De 
Ronde Venen was zaterdag 28 
september een gezellige, sportieve 
en informatieve ochtend. Om 10.00 
uur werd bij Bowling Mijdrecht 
gestart met ko�  e en cake. Tijdens de 
ko�  e heeft Adriana Kegley van 
Tympaan De Baat, de “week van de 
ontmoeting” aangekaart. Ze liet 
weten dat veel mensen eenzaam zijn. 
Fietsmaatjes De Ronde Venen is een 
mooi initiatief om die eenzaamheid 
weg te nemen door met een maatje 
op pad te gaan. Na de ko�  e werden 
de gasten en de vrijwilligers even 
gesplitst.  De gasten kregen van 
Henny Aa� es van Senior Sportief 
Actief een les in zitgym. Op gezellige 
muziek werden de schouders, armen, 

voeten en knieën goed losgemaakt. 
Er werd volop meegedaan. De vrijwil-
ligers gingen in groepjes praten met 
elkaar over bepaalde stellingen. Hoe 
gaan gasten en vrijwilligers met 
elkaar om? Wat doe je als een gast 
geen zin heeft als je voor de deur 
staat met de duo� ets? Of hoe ga je 
om met een gast die erg zwijgzaam 
is? Uit deze gesprekken kwam naar 
voren dat blijven communiceren, het 
gesprek aan gaan, en luisteren erg 
belangrijk zijn. Ook niet te veel 
ergens een probleem van maken en 
elkaar accepteren zijn belangrijk.

Financiële bijdrage 
De gemeente De Ronde Venen 
omarmt het initiatief van Fietsmaatjes 
zeer. Gasten die er niet zelf meer op 

uit kunnen, ontmoeten vrijwilligers. 
Door op een elektrisch ondersteunde 
duo� ets te stappen, komen zij met 
elkaar in beweging. De gemeente De 
Ronde Venen heeft ook dit jaar weer 
geld beschikbaar gesteld voor Fiets-
maatjes De Ronde Venen. Deze keer 
om een vijfde duo � ets aan te 
scha� en. De burgemeester kwam 
deze ochtend langs om deze vijfde 
duo � ets feestelijk in gebruik te 
nemen. Dit gebeurde buiten op het 
plein voor de Bowling. Petra Taal van 
Senior Sportief Actief, had een 
hindernisbaan uitgezet met aan het 
eind van het parcours ringsteken. Alle 
gasten en vrijwilligers kwamen naar 
buiten, om de burgemeester en een 
gast van Fietsmaatjes, aan te 
moedigen om deze eerste rit op de 
nieuwste duo� ets over het parcours 
te volbrengen. Daarna konden alle 
vrijwilligers en gasten een rondje op 
de hindernisbaan doen. Helaas bracht 

Fietsmaatjes bijeenkomst en 
ingebruiknaȟe viǿfde duo fi eʋs

een � inke bui voortijdig een einde 
aan deze activiteit. Binnen kon 
iedereen nog nagenieten van een 
hapje en drankje en werd het vereni-
gingslied van Fietsmaatjes De Ronde 
Venen, uit volle borst meegezongen.

Foto: aangeleverd.

OP ZOEK NAAR WERK

Uitgave van Regio Media Groep
Bekijk alle vacatures

Door Bart Jonker

Schijn bedriegt, want het tekort aan 
personeel in bepaalde bedrijfstakken 
is inmiddels geen ‘roep’ meer, maar 
een ‘luidkeelse schreeuw’ geworden. 
Het is al lange tijd bekend dat veel 
sectoren in de huidige arbeidsmarkt 
kampen met een tekort aan (gekwa-
li� ceerd) personeel. Er wordt daarom 
naarstig oplossingsgericht gezocht 
en gehandeld. 

Verdubbeling tekort 
zorgpersoneel
Voor de zorgsector is het tekort aan 
personeel verdubbeld. De druk op de 
zorg is alarmerend oftewel  zorgwek-
kend, mede door de toenemende 
vergrijzing, hoge werkdruk en dus 
grote personeelstekorten. De Natio-
nale Vacaturebank deed onderzoek 
en concludeert dat de banen in de 
zorg in Noord-Holland sinds 1996 
met maar liefst 81,9% zijn gestegen. 

Ondanks vele vacatures geen vakmensen 
te krijgen voor bepaalde beroepen

 Volgens de laatste cijfers van het CBS groeit de Nederlandse 
economie gestaag, die in het tweede kwartaal weer 1% wist te 
groeien met name door de export en zo Nederland netjes buiten 
de recessie houdt. Mede hierdoor nam het aantal banen van 
werknemers en zelfstandigen in het tweede kwartaal toe met 
22.000, ten opzichte van het eerste kwartaal van 2024. 

Handen aan het bed in de zorgsector. Foto: Bigstock.

Ook de horeca kampt met tekorten aan vakmensen. Foto: Bigstock.

Automonteurs zijn moeilijk te vinden 
om vacatures op te vullen. Foto: 
Bigstock.

Het aanbod aan nieuw personeel 
blijft tegelijkertijd achter. Momenteel 
staan er per werkzoekende zorgme-
dewerker maar liefst 3,7 vacatures 
open in Noord-Holland. Vooral 
‘handen aan het bed’ krijgen kost 
veel moeite. Veel zorginstellingen 
bieden daarom bijvoorbeeld 
instroom- en omscholingstrajecten 
aan om de tekorten het hoofd te 
bieden. Een � ink deel van de zorg 
anno 2024 draait bovendien veel op 
vrijwilligers en mantelzorgers. Daar-
naast probeert de zorgsector de 
focus van zorg naar preventie te 
verschuiven om de druk van de ketel 
te halen. Zoals de AFAS Foundation 
- de Academische Alliantie van het 
Radboudumc en Maastricht UMC+ 
en Vereniging Arts en Leefstijl - die 
de handen ineenslaat om met het 
programma ‘Beter Gezond’, deze 
verschuiving van zorg naar gezond-
heid en preventie mogelijk te maken. 
Tienduizenden zorgprofessionals in 
Nederlandse ziekenhuizen worden 
daarom getraind in zogenaamde 
‘leefstijlgesprekken’. 

Ook horeca staat ‘droog’
Horeca is net zo’n stiefkindje. Met 
vele op te vullen horecavacatures is 
goed bedienend personeel of een 
keukenbrigade vinden een evenzo 
groot drama. Veel restaurants draaien 
momenteel op buitenlandse werkne-
mers of bijbaanstudenten. Zo meldt 

alleen al SRH Haarlem University of 
Applied Sciences een recordaantal 
aan diverse nationaliteiten onder 
studenten in Haarlem bij de start van 
dit academische jaar. Verwacht wordt 
dat die groei de komende jaren nog 
doorzet. Voor je hapje en drankje in 
vooral de steden, mag je daarom je 
bestelling tegenwoordig veelvuldig 
in het Engels doen, want ze spreken 
geen Nederlands. Voor sommigen 
moet het toch niet gekker worden… 
daar is namelijk niet iedere Neder-
lander van gediend, die graag zijn 
moerstaal wil blijven spreken in zijn 
eigen land om een biertje te 
bestellen. Echter, de horeca moet 
toch personeel hebben om te 
kunnen blijven draaien. Zowel de 
zorg als horeca zijn relatief zware 
beroepen, waarbij je vele (onregel-
matige) uren draait, tegen een 
minder marktconform salaris t.o.v. 
andere branches in de arbeidsmarkt. 
De horeca kampt bovendien met 
hoge prijzen van hun inkoop en 
belastingen. Dat maakt de spoeling 
al dun om goed personeel te vinden 
en hen goed te betalen. 

Tekort aan technisch 
vakpersoneel
Een andere branche die veel vaca-
tures biedt, is de technieksector. Vele 
media melden dat er een groot 
tekort aan opgeleide vakmensen is 
bij garages. Ondanks vele honderden 

landelijke vacatures, wordt er nauwe-
lijks gesolliciteerd als monteur. 
Hetzelfde geldt voor de luchtvaart-
sector die schreeuwt om (geschoold) 
technisch personeel. Sleutelen is 
kennelijk uit, wie repareert straks 
onze auto’s en vliegtuigen? Dit wordt 
bevestigd door de autobranche, 
waar vroeger techniekklassen 
volzaten en er zelfs geloot moest 
worden om een plekje. Die tijd is 
voorbij. Garages proberen nu MBO-
studenten een dagje te laten 
meekijken, om ze over de streep te 
halen en voor het vak van monteur te 
kiezen. Daarnaast zou het vak meer 
gepromoot moeten worden onder 
jongeren. Of dit gaat helpen, zal de 
toekomst uitwijzen. 

(Diverse bronnen: 
CBS, Nationale Vacaturebank, AFAS 
Foundation, SRH Haarlem University of 
Applied Sciences.)
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Mijdrecht - Op donderdag 10 en 
vrijdag 11 oktober gaat de gemeente 
werkzaamheden uitvoeren aan de 
Vermogenweg. De weg wordt
geasfalteerd, er komt een voetpad en 
er wordt een aantal bomen geplant. 
In juli jl. organiseerde de gemeente 
een inloopavond. Ondernemers en 
belanghebbenden hebben met de 
gemeente overlegd over de asfal-
teringwerkzaamheden, over de 
locatie van het voetpad en over de 
aanleg van groen. De gemeente gaat 
nu de puntjes op de i zetten en de 
werkzaamheden aan de Vermogen-
weg afronden. Aan de oostzijde van 
de weg komt het voetpad te liggen. 
De westzijde krijgt een berm met 
gras en beplanting. Ook komen er 
bomen aan de westzijde.

Bereikbaarheid
De aannemer AW Groep is al gestart 
met voorbereidende werkzaam-
heden voor het asfalteren. Daarna 
wordt het voetpad gemaakt. De 
inritten worden daarna aangepast, 
zodat alle terreinen zo goed als 
mogelijk bereikbaar blijven.
De aannemer maakt afspraken met 
de bedrijven over de bereikbaarheid. 
Op donderdag 10 oktober wordt het 
bestaande asfalt gedeeltelijk verwij-
derd. Vrijdag 11 oktober wordt het 
nieuwe asfalt aangebracht. Tijdens 
de asfaltwerkzaamheden is de 
Vermogenweg afgesloten voor
al het verkeer.

Werkzaamheden 
Vermogenweg 
Mijdrecht

Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - Afgelopen 23 september 
waren de heer en mevrouw P.J. 
Jooren (92 jaar) en E.J.M. Jooren-van 
den Ancker (88 jaar), 65 jaar 
getrouwd. Zij zijn geboren in 
Nieuwer-Amstel en door uitbreiding 
van het wegennet moesten zij helaas 
hun boerderij verlaten, maar wonen 
alweer 41 jaar met heel veel plezier 
in Mijdrecht. Zij hebben vier 

kinderen, tien kleinkinderen en
drie achterkleinkinderen, plus alle 
aanhang een heel groot, maar 
gezellig gezin. Daar zijn zij ook heel 
dankbaar voor. 
Deze dag is gevierd met de broers, 
zussen, vrienden en bekenden én ze 
kregen een bezoek van de burge-
meester met een mooi cadeau en 
een prachtige bos bloemen.

Wilnis - De op donderdag 26 
september door Stichting Venen 
Muzikaal en Reijm Horeca georgani-
seerde ontmoetingsochtend met als 
thema ‘Hart voor Elkaar’ bleek een 
groot succes te zijn. Alle senioren 
werden dan ook bij binnenkomst
in de sfeervolle Willisstee welkom 
geheten door de ‘Hartemeisjes’.
De ochtend begon met het door
Wim Holla geschreven lied ‘Schep 
Vreugde in het Leven’, gevolgd door 
liederen als ‘Niet kniezen, niet zeuren’ 
en ‘Als sterren aan de hemel staan’, 
die allen uit volle borst werden 

meegezongen. De eerste helft werd 
afgesloten met een ‘Koppie Ko�e’, 
waarna iedereen in de pauze
getrakteerd werd op een lekkere
kop cappuccino, ko�e of thee.
Na de pauze werd er nog een half 
uurtje gezongen en werd de ochtend 
muzikaal afgesloten met ‘Het Kleine 
Café aan de Haven’.
Na het zingen kreeg iedereen nog 
een kleine attentie, een ‘Hartje met 
snoepje’, waarna iedereen met een 
blij gevoel huiswaarts keerde. 
Kortom, ‘Hart voor Elkaar’ was een 
groot succes.

65 jaar getrouwd

‘Hart voor Elkaar’ in
De Willisstee bleek groot succes

LEZERSPOST

Enkele maanden geleden stond in diverse regionale krantjes een artikel 
over René Rademaker die een verhaal had geschreven over de familie-
geschiedenis van de familie Janmaat in De Hoef. We hebben hem eens 
opgezocht en gevraagd hoe het nu gaat met de familiegeschiedenissen 
en met de verhalen.

“Ik heb niet stilgezeten de afgelopen maanden hóór. Normaal is het 
uitpluizen en opzoeken van informatie een activiteit die hoofdzakelijk
in de ‘donkere maanden’ plaatsvindt, maar ik ben mij er bewust van,
dat ik afhankelijk ben van bronnen. Dat kunnen oude aktes of brieven
en verslagen zijn, maar het liefste ga ik bij mensen langs, die mij van
alles kunnen vertellen over het leven hóe het was, zoveel jaren geleden. 
De bron die mij geïnspireerd heeft om hier mee te beginnen, is enkele 
weken geleden overleden; mijn moeder Bep Rademaker-Koeleman.
Als ik er om vroeg, vertelde zij mij ronduit allerlei verhalen over haar 
jeugd, het leven ín en óm haar ouderlijk huis aan de Kade en dingen
die gebruikelijk waren in die tijd. Nu zij is weggevallen, heb ik andere 
bronnen moeten zoeken.

Ik was héél blij dat ik de oude aktes van de familie Janmaat heb mogen 
inkijken. Deze geven een prachtig beeld van de handel en wandel van
de betre�ende familie, maar geven ook weer aanknopingspunten waar
je verder mee kunt gaan. Zo kun je soms zien hoe families in die tijd, 
huwelijken ‘arrangeerden’ om het familiebezit te garanderen, of te 
vergroten. Ook verklaart het waarom bepaalde percelen grond van 
familie naar familie overgingen”.

Tinus Vuistje
“Begin dit jaar heb ik de familie Janmaat aan de Zevenhovense kant in 
kaart gebracht. Nu is het artikel over veehandelaar Martinus Jacobus 
(Tinus Vuistje) Janmaat bijna klaar. Deze veehandelaar heeft met zijn 
gezin een hele voettocht door De Hoef afgelegd. Hij heeft op verschil-
lende boerderijen gewoond, zowel aan de Zevenhovense als aan de
Mijdrechtse kant. De ko�ers van het gezin, waar moeder al op jonge
leeftijd overleden is, zijn meer dan vijf keer in- en uitgepakt.
Van deze familie heb ik ook heel veel informatie mogen krijgen.
Via vraaggesprekken met kleindochters van deze Tinus Janmaat en
informatie van een aangetrouwde informatieverzamelaar (Cees Smits) 
heb ik er weer een mooi familieverhaal van kunnen maken.

Een ander project wat ook bijna klaar is, is een verhaal over de boerderij 
die centraal staat in het boek van Alex Verburg ; Jochem. Deze boerderij
is al generaties lang in het bezit geweest van de familie Verburg. Naast
de informatie uit het boek, heb ik over de voorouders van deze familie,
uit archieven veel kunnen vinden .

Vaak begint een familieverhaal als een kleine puzzel van 1000 stukjes, 
maar voor je het weet is het er één geworden van 5000 stukjes, maar die 
puzzel moet je wel compleet zien te krijgen. Vandaar mijn oproep, heeft
u oude informatie, foto’s of akten, deel het met mij, ik wil het graag inzien. 
Zo ben ik onlangs langs mogen komen bij een bijna 90-jarige mevrouw 
die vol enthousiasme vertelde over haar leven op één van deze boerde-
rijen. Zo kreeg ik wéér een ontbrekend puzzelstukje in handen.” 

chj.rademaker@gmail.com

Voetstappen door De Hoef…

Abcoude - In de Dorpskerk, Kerk-
plein 45, wordt een tweedehands 
Kledingbeurs gehouden op vrijdag 
18 oktober van 17.30 tot 20.00 uur
en op zaterdag 19 oktober van
10.00 tot 14.00 uur. De opbrengst
is bestemd voor nieuwe stoelen in
de Dorpskerk Abcoude. U kunt uw 
kleding (ook baby- en kinder-
kleding), sportkleding, schoenen, 

laarzen, dekens, gordijnen, dekbed-
overtrekken, sieraden, tassen en 
accessoires inleveren op vrijdag
11 oktober van 13.00 tot 15.00 uur
en zaterdag 12 oktober van 10.00 tot 
12.00 uur.
Voor meer informatie kunt u terecht 
bij Marjo Dierx (telefoon 06 - 2640 
2413) en Rika Donkervoort (telefoon 
06 - 1535 3399).

Kledingbeurs Dorpskerk Abcoude

Foto en kaartje zijn aangeleverd.
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Eigen foto.

Wilnis - Een meerderheid van de 
gemeenteraad ging afgelopen 
donderdag niet akkoord met het 
ingediende ‘Ruimtelijk Kader nieuw-
bouw Koningin Julianaschool en 
Dorpshuis De Willisstee’. Als gevolg 
daarvan was er ook geen meerder-
heid voor het vaststellen van het 
gevraagde investeringsbudget van 
ruim 3,3 miljoen euro voor nieuw-
bouw van Dorpshuis De Willisstee. 
Op de huidige locatie van het dorps-
huis en zalencentrum aan de Pieter 
Joostenlaan wil het college overgaan 
tot nieuwbouw. Daar zouden een 
verkleind dorpshuis met de huidige 
sportzaal samen in één gebouw 
moeten komen met de Koningin 
Juliana basisschool, een kindcentrum 
en enkele maatschappelijke voor-
zieningen. Het zou mogelijk gaan
om herhuisvesting voor Inloophuis
’t Anker dat nu nog in Mijdrecht is 
gevestigd en om het Servicepunt dat 
nu nog in de Dorpsstraat van Wilnis
is gevestigd.

Vierkante meters
Het huidige vloeroppervlak van
1200 vierkante meter zou in het 
nieuwe dorpshuis met meer dan
300 vierkante meter afnemen. 
Daarmee is in het nieuwe dorpshuis 
dus beperkter ruimte voor een zaal, 
bedoeld voor culturele evene-
menten. Voor Ernst Schreurs (PvdA-
GL) was dat aanleiding om een

wijzigingsvoorstel in te dienen,
om de beoogde verkleining alsnog 
enigszins te compenseren. Om
ruim 60 vierkante meter minder
dan gepland te verkleinen, wilde 
PvdA-GL een extra budget van 
250.000 euro beschikbaar stellen.
Die extra investeringskosten zouden 
namelijk niet opwegen tegen de 
extra maatschappelijke meerwaarde.

Niet vanzelf
Over de communicatie met en de rol 
van de inwoners van Wilnis merkte 
Schreurs op: “Het is van groot belang 
dat inwoners optimaal betrokken 
worden, zowel aan de voorkant van 
het proces en bij het verdere verloop 
en het besturen van het dorpshuis na 
realisatie. Een dorpshuis wordt niet 
vanzelf een huis van het dorp. Dat 
gebeurt pas als inwoners en
gebruikers zich betrokken weten.
De participatie was tot nu toe meer 
gericht op het ruimtelijk kader en 
minder op wat er nodig is voor een 
dorpshuis van, voor en door inwo-
ners. We vragen het college daarom 
de inwoners bij de verdere uitwer-
king van de plannen te betrekken bij 
het traject van vervolgparticipatie, 
gericht op de vraag hoe de invulling 
zo te maken is dat er een dorpshuis 
voor en door inwoners komt. Verder 
willen we dat het besturen wordt 
overgelaten aan een stichtings-
bestuur dat gevormd wordt door 

Wilnis: een nieuwe Willisstee

inwoners, gebruikers en degenen
die zich betrokken en verwant
voelen met Wilnis.

Wel goed en toch jammer
Marja Becker (Seniorenpartij DRV): 
“Wij vinden dit een goed plan, maar 
vinden het jammer dat het naast-
liggende gebouw van ‘De Paraplu’ 
niet is meegenomen, want daar 
worden bijna dezelfde activiteiten 
gedaan als in het dorpshuis. De
ingeplande ruimte voor het dorps-
huis vinden we te krap en we
denken dat er te weinig rekening
is gehouden met de toekomst.
Er worden in Wilnis 650 woningen 
bijgebouwd en dat betekent meer 
kinderen en meer mensen die van de 
Willisstee gebruik gaan maken. Dan 
lijkt de ruimte voor de school en voor 
de Willisstee al te klein.”

Ho�e in dorpskern
Simone Borgstede (Lokaal en Fair) 
benadrukte dat het gaat om grote 
investeringen met gemeenschaps-
geld en het daarom van belang is 
niet zomaar keuzes te maken, maar 
te handelen vanuit een duidelijke 
visie en beleid. Borgstede miste in 
het voorstel vooral de visie op de 
dorpshuizen, die pas later dit jaar 
wordt pas besproken. Volgens Borg-
stede kan het niet zo zijn dat er eerst 
stenen gemetseld worden en pas 
daarna het besef doordringt dat het 
anders had moeten zijn. Positief was 
Borgstede over woningbouw op de 
huidige locatie van de Julianaschool. 
Vooral een ho�e sprak haar aan. Een 
ho�e is een binnenplaats of binnen-
tuin met daar omheen een aantal 
meest kleine woningen.
Borgstede wilde het raadsvoorstel 
nog niet naar de besluitnemende 
vergadering brengen omdat de visie 
over de dorpshuizen nog niet in de 
gemeenteraad is besproken. Volgens 
haar hoefde dat uitstel niet te leiden 
tot langdurige vertraging.

Kanttekeningen
Serge Kaaikamp (Ronde Venen 
Belang) zei blij te zijn dat er iets 
gebeurt met de Willsstee en de
Julianaschool. “Maar het moet wel 

goed gebeuren om iets te creëren 
waar de samenleving wat aan heeft. 
Een voorstel dat gedragen wordt 
door de welzijnsorganisaties en de 
dorpsraad.” Daarover heeft RVB
twijfels en volgens Kraaikamp 
zouden meerdere maatschappelijke 
groepen in Wilnis zich nu niet 
betrokken voelen bij de huidige 
plannen. Hij plaatste kanttekeningen 
bij de gevolgde participatie. “Daar-
over kunnen we kort zijn: die is niet 
afdoende geweest.” 
Kraaikamp benadrukte het 
ontbreken van een duidelijke dorps-
huisvisie en noemde enkele opval-
lende bijzonderheden. Hij miste de 
koppeling aan het rapport over het 
dorscentrum van Wilnis en had 
kritiek op het verkeersonderzoek dat 
was uitgevoerd in de zomerperiode, 
een tijd waarin er weinig activiteiten 
waren bij zowel CSW als in het dorps-
huis. Ook de nieuwe ontwikkelingen 
in de Maricken en nieuwe woonwijk 
en de Jumbo miste hij in het plan.

Voldoet ruimtelijk kader?
“Wat zijn nu de complete plannen 
voor Wilnis?” Deze vraag stelde Coos 
Brouwer (CDA). Brouwer zei niet 
overtuigd te zijn dat het voorlig-
gende ruimtelijk kader adequaat was. 
“De focus die nu op De Willisstee ligt, 
vindt het CDA te beperkt.” Volgens 
Brouwer spelen er in de directe 
omgeving van De Willisstee op dit 
moment ook andere ruimtelijke 
ontwikkelingen. Centraal in het 
betoog van Brouwer stond het 
gebrek aan de onderlinge samen-
hang tussen diverse plannen. Hij 
miste de integraliteit in het voorlig-
gende ruimtelijk kader en vroeg zich 
hardop af of de verschillende zaken 
wel goed op elkaar zijn afgesteld. 
“Daar vragen inwoners van Wilnis ons 
voortdurend naar. De verschillende 
plannen moeten ruimtelijk technisch 
wel passen. We zijn er nog niet van 
overtuigd dat de inhoud van het 
ruimtelijk kader voldoet aan de 
combinatie van samenhang, uit-
straling en het optimaal benutten 
van openbare ruimte en groen.”
Ook noemde Brouwer de mobiliteit 
en het parkeren. “We wachten de 

uiteenzetting van het college af en 
gaan daar goed naar luisteren.”
Annemieke Guldemond (Inwoners-
Collectief ): “Een nieuw dorpshuis en 
een nieuwe school zijn �jn, maar 
eerder heb ik al aangegeven dat we 
eerst een visie willen en dan dit.”
Wim Stam (CU-SGP): “We vinden het 
een lastig voorstel. We kennen de 
�nanciële positie van de gemeente. 
Die vooruitzichten zijn niet hoop-
gevend.” Hij besteedde in zijn betoog 
aandacht aan de vraag hoe de kosten 
voor de Willisstee zich verhouden tot 
de inzet voor andere dorpshuizen
in de gemeente. “We gaan voor de 
Willisstee 3,3 miljoen euro uitgeven. 
Komen meer dorpshuizen op de 
stoep staan?”

Knopen doorhakken
Timo Brockho� (VVD): “Als VVD zijn 
wij voor dit raadvoorstel. Waarom? 
De Julianaschool moet worden 
aangepakt, want de kinderen 
verdienen een veilige school. Het 
huidige dorpshuis is echt verouderd 
en aan vervanging toe. Op de vrij-
gekomen plek van de basisschool 
kunnen we woningen bouwen.” 
Brockho� ging ook in op de meer 
integrale aanpak waar Brouwer 
eerder op aandrong. “Op uitstel zitten 
de inwoners van Wilnis juist niet te 
wachten. Het is ook belangrijk om 
politieke knopen door te hakken.”
Joanne Freeve (D66): We zijn echt 
voorstander van het plan. Dit nieuwe 
gebouw waar ook een mooi kind-
centrum aan toegevoegd wordt, 
geeft een impuls aan het dorpshuis. 
Er hangt in integraliteit veel aan dit 
plan vast.” 
Ondanks zijn bevlogen, toelichtende 
uiteenzetting wist wethouder Cees 
van Uden (D66) een meerderheid van 
de raad niet te overtuigen voor het 
raadsvoorstel te stemmen. Voor het 
raadsvoorstel stemden de fracties 
van CU-SGP, D66, PvdA-GL, Senioren-
partij De Ronde Venen en VVD. De 
fracties van CDA, InwonersCollectief, 
Lokaal en Fair en Ronde Venen 
Belang waren tegen het voorstel. 
Daardoor werd het raadsvoorstel 
gesteund door 11 raadsleden, terwijl 
16 raasleden tegen stemden.

Foto’s zijn aangeleverd.

Mijdrecht - De Ho�andschool in 
Mijdrecht bestaat 50 jaar en dit is
niet onopgemerkt voorbijgegaan! 
Het jubileum werd op 19 en 20 
september op grootse wijze gevierd.

Feest voor de leerlingen en 
leerkrachten
Op 19 september was het de hele 
dag feest voor de leerlingen en leer-
krachten. Enthousiaste medewerkers 
van de CKV-fabriek gaven de leer-
lingen workshops in streetbeats, 
kidsdance, lipdub en hiphop. Het
was die dag prachtig weer en er werd 
tussendoor genoten van een heerlijk 
ijsje dat door de Albert Heijn 
Leicester gesponsord werd.
Aan het eind van de dag vol dans
en muziek werd in gymzaal de 
Eendracht aan een tribune vol met 
ouders en andere belangstellenden 
het geleerde van die dag 
gepresenteerd.

Rode loper
Op 20 september was het de beurt 
aan alle leerlingen en medewerkers 
die de afgelopen 50 jaar op de 

Ho�andschool geleerd of gewerkt 
hebben. De opkomst was die avond 
groot. Via de rode loper en een 
prachtige ballonnenboog werden
de gasten welkom geheten. 

Goede herinneringen
Men kon nog één keer, onder het 
genot van een hapje en een drankje, 
met elkaar goede herinneringen 
ophalen en foto’s van die goede 
oude tijd bekijken en nieuwe
klassenfoto’s werden gemaakt.
Men kon nog één keer door die
oude vertrouwde school rondlopen. 
(“De lokalen waren in mijn herinne-
ring veel groter” werd er vaak opge-
merkt). Dit kon nog voordat volgend 
jaar de verhuizing naar het nieuwe 
kindcentrum De Avonturijn plaats 
gaat vinden en het huidige pand 
gesloopt gaat worden.

Het was een gezellige avond waar 
nog lang over nagepraat zal worden.
De Ho�andschool bedankt iedereen 
die op de reünie aanwezig kon zijn 
en deze avond onvergetelijk heeft 
weten te maken.

Groot feest voor het 50-jarig 
ǿubileuȟ op de qo˫andschool

Waverveen - De gemeente gaat 
vanaf 7 oktober groot onder-
houd uitvoeren aan de Veldweg 
in Waverveen. Het wegdeel
aan de zijde van de Proosdijer-
dwarsweg is aan vervanging toe. 
Vanaf de Proosdijerdwarsweg 
gaat de Veldweg in zuidelijke 
richting over een lengte van 
circa 750 meter in onderhoud. 
De Veldweg gaat ongeveer
twee weken dicht. Verkeer wordt 
omgeleid. De werkzaamheden 
vinden plaats vanaf maandag
7 oktober. Tijdens de werkzaam-
heden wordt verkeer tussen
de Proosdijerdwarsweg en de 
Veldweg omgeleid.

Ongeveer twee weken voor 
aanvang worden de vooraan-
kondigingsborden geplaatst. 
Voorafgaand aan de werkzaam-
heden wordt de omleidings-
route aangegeven.

Uitvoering 
wegreconstructie 
Veldweg
Waverveen
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Mijdrecht - Zaterdagochtend, wat 
een trieste boel voor de door de vrij-
willigers opgezette activiteiten voor 
de burendag en tuinworkshop. 

Regen, regen en �kse wind. Maar de 
fantastische groep vrijwilligers bleef 
erin geloven. Het KNMI voorspeelde 
een zonnige, zo goed als droge  

Burendag in Mijdrecht
een goed geslaagd festijn

middag, dus de glimlach bleef op de 
gezichten en ja hoor het KNMI had 
het een keer goed, zaterdagmiddag 
was het droog en brak zelfs nu en 
dan brak het zonnetje door.
Respect voor de vrijwilligers, die de 
hele dag kei en keihard werkten om 
de velen kinderen en volwassenen 
het naar het zin te maken. Ook 
wethouder Cees van Uden bracht 
nog een bezoekje tijdens de bingo, 
kortom het feest kon niet meer stuk.

Veel te doen
Er was ook veel te beleven: om
10.00 uur was er voor iedereen een 
gratis ontbijtje. Tussen 12.00 en
14.00 uur kwam de tuinman. Hij 
maakte het terras bij de buurtkamer 
gezelliger en groener en hij gaf tips 
over hoe je in je eigen tuin ook aan 
de slag kan gaan.
Wat zeker ook zeer werd gewaar-
deerd door de velen tientallen 

Eigen foto’s.

aanwezige, jong en oud was de
gelegenheid om je eigen insecten-
hotel te maken.

Geweldig feest
Van 14.30 tot 17.00 uur konden de 

kids genieten van een springkussen, 
was er bingo voor jong en oud met 
leuke prijsjes en werden de
aanwezigen uitgebreid verwend met 
de heerlijkste hapjes. Kortom het was 
een geweldig feest in Mijdrecht.

De Ronde Venen -  Afgelopen 
donderdag nam de gemeenteraad 
unaniem een gedragscode aan over 
de integriteit van raadsleden. In het 
document staan afspraken over hoe 
een raadslid zich behoort te 
gedragen en te handelen. Het is 
uiteindelijk aan elk raadslid zelf om 
een juiste afweging te maken. Dat 
correcte doen en laten moet de 
kwaliteit van het openbaar bestuur, 
in dit geval het gemeentebestuur, 
garanderen. Van groot belang zijn 
kernwaarden als oprechtheid, eerlijk-
heid en betrouwbaarheid.

Persoonlijke belangen
In het maken van afwegingen en bij 
het nemen van besluiten mag een 
raadslid zich niet laten beïnvloeden 
door oneigenlijke zaken als eigen-
belang, al dan niet verborgen, en 
omkoperij. Persoonlijke belangen in 
situaties moeten transparant zijn of 
worden gemaakt en mogen op geen 
enkele manier een rol spelen bij de 
bestuurlijke besluitvorming. Zelfs de 
schijn van persoonlijke betrokken-
heid moet worden vermeden. De 
gemeente werkt nog aan het 
opstellen van een procedure die 
gehanteerd kan worden bij het 
vermoeden van een integriteits-
schending.

Niet verstandig
Tijdens de raadsvergadering van
26 september bracht Ernst Schreurs 
(PvdA-GL) als vicevoorzitter van de 
gemeenteraad onverwachts een 
punt van orde in over de gedrags-

code. Daarbij gaf Schreurs aan het 
niet verstandig te vinden dat raadslid 
Roger Fernhout (RVB) namens die 
fractiewoordvoerder zou zijn bij
één van de te bespreken raadsvoor-
stellen. Schreurs vroeg vervolgens 
aan burgemeester Maarten Divendal 
om daarop “te re�ecteren”.
Als voorzitter van de gemeenteraad 
noemde burgemeester Divendal 
twee zaken waarmee rekening 
diende te worden gehouden. Daarbij 
wees hij zowel op de eigen gedrags-
code als op de gemeentewet. 
“Persoonlijk zou ik het niet doen. 
Mijn advies is het niet te doen, maar 
het is zo dat het aan het raadslid zelf 
is om een afweging te maken. Dat 
staat ook zo in de toelichting bij
de gemeentewet.”

Vermeende schijn
De oproep van Schreurs hield direct 
verband met de bespreking van het 
raadsvoorstel ‘Vaststelling bestem-
mingsplan Herenweg 54, Vinkeveen’. 
Schreurs gaf in zijn oproep niet klip 
en klaar aan waaruit de vermeende 
schijn van persoonlijke belangen of 
partijdigheid van RVB-raadslid Fern-
hout zou kunnen bestaan. Mogelijk 
speelde de opstelling van Fernhout 
tegen het verminderen van parkeer-
plaatsen in de openbare ruimte van 
Vinkeveen een rol. Anderzijds zou 
eventuele schijn kunnen ontstaan 
vanwege een ruimtelijke door-
werking van het raadsvoorstel.

Eén parkeerplaats
Bij het bestemmingsplan gaat het 

Roger Fernhout (RVB): “Het zit op het randje,
zoals mensen hier worden neergezet”

onder andere over het doorgraven 
van twee percelen die tot nu toe een 
goede vaarverbinding van en naar 
de Vinkeveense Plassen zouden 
verhinderen. Daarom heeft het 
college van B en W de ambitie om 
twee lange legakkers ter hoogte van 
Herenweg 54 te doorsnijden. Een 
rechtstreeks gevolg is dat dan aan 
die Herenweg weer een openbare 
parkeerplaats zal worden 
opgeheven.
Jan Rouwenhorst (CDA): “Ik vind het 
heel bijzonder dat dit nu gebeurt bij 
dit onderwerp. Het raadslid bepaalt 
het zelf. Misschien is het een paarden-
middel, maar als er twijfel is, dan 
zouden we kunnen besluiten dit 
raadsvoorstel niet te behandelen, de 
aantijgingen of veronderstellingen 
dat er een integriteitsschending zou 
zijn laten onderzoeken, de rappor-
tage daarover afwachten en dan
pas het raadsvoorstel bespreken.”

Ongemakkelijk en confronterend
Simone Borgstede (Lokaal En Fair): 
“Ik verbaas me er over dat we dit op 
deze manier vanavond zo doen. Ik 
vind het heel ongemakkelijk en heel 
confronterend. Het lijkt mij niet leuk 
als dit mij gebeurd zou zijn. Ik vind 
het bijzonder ingewikkeld hoe we 
dit nu doen en ik wil ervoor pleiten 
dat het in de toekomst nooit meer 
op deze manier zo gaat. Het voelt zo 
alsof iemand voor de bus wordt 
gegooid.”
Ernst Schreurs (PvdA-GL): “Ik hecht 
eraan dat ik uitdrukkelijk genoemd 
heb dat het in de gedragscode gaat 

om het zich bewust zijn van schijn. Ik 
heb niet gezegd dat het zo zou zijn! 
Ik geef, net als de burgemeester, 
slechts een advies aan de raad.
We moeten het over de inhoud van 
het raadsvoorstel hebben. De heer
Fernhout is mans genoeg om zijn 
verhaal te houden en te verdedigen 
en te zeggen dat het kan gaan zoals 
hij dat vindt.”

Gehuld in stilte
Wïm Stam (CU-SGP): “Ik zit de 
discussie aan te horen en wat mij 
verbaast is dat de fractievoorzitter 
van Ronde Venen Belang zich in stilte 
hult. Ik ben wel benieuwd naar zijn 
opvatting en in hoeverre dit punt 
binnen het fractieberaad van Ronde 
Venen Belang is gedeeld en 
gewogen en hoe zij tot de conclusie 
zijn gekomen dat dit verantwoord is.”
Erik de Haan (RVB): “Daar is uiteraard 
met de fractie over gesproken en 
ook over de mogelijke schijn van de 
heer Fernhout. Dat het deze situatie 
kon opleveren was een overwogen 
risico. Door de fractiemeerderheid is 
daarvoor gekozen.”

Feiten en omstandigheden
Rouwenhorst (CDA) vond dat de
situatie steeds onduidelijker werd
en dat een deken over de bespreking 
van het raadsvoorstel was komen te 
liggen. Hij sprak de voorkeur uit het 
raadsvoorstel niet in bespreking te 
nemen. “Er wordt voor mij in raad-
selen gesproken. Ik wil graag weten 
welke feiten en omstandigheden 
aanleiding geven voor het bestaan 
van vermeende schijn voor niet 
integer handelen.” Daarop volgde 
zijn verzoek aan burgemeester 
Divendal: “Ik verzoek u als voorzitter 
van de raad te peilen of dit onder-

werp door deze inbreng nog wel 
onafhankelijk besproken kan 
worden. Ik denk van niet.”
Simone Brogstede (Lokaal en Fair): “Ik 
denk dat het met de seconde pijn-
lijker wordt. Ik stel voor dat we 
schorsen en buiten de orde van de 
vergadering bespreken hoe we 
verder gaan.”

“Ik ben en word geframed”
Na een schorsing van ruim vijftien 
minuten werd de raadsvergadering 
voortgezet. Besloten werd het raads-
voorstel ‘Vaststelling bestemmings-
plan Herenweg 54, Vinkeveen’ toch te 
behandelen.

Roger Fernhout (RVB) kreeg als 
eerste het woord. “Er is net heel veel 
gezegd en de eerlijkheid gebied mij 
te zeggen dat het allesbehalve 
professioneel is wat hier gebeurde. 
Partijen, mensen, die praten over 
integriteit. Mensen die daar eigenlijk 
helemaal geen recht toe hebben. 
Want ik ben en word geframed. Er is 
geen raadslid dat mag bepalen of ik 
een verdenking heb. Een raad mag 
dat niet, een woordvoerder mag dat 
niet. De enige die dat uiteindelijk kan 
en mag is een rechter.”

Op het randje
Fernhout: “Ik heb een rein geweten, 
ben 59, heb geen enkele belangen-
verstrengeling. Ik voel het niet zo en 
het is ook niet zo. Ik denk en vind
dat er hier van een mug een olifant 
gemaakt wordt. Dat er een poppen-
kast van gemaakt wordt. Het gaat 
over raadsvoorstel Herenweg 54, 
waar het gaat om één parkeer-
plaatsje. En daar wordt een persoon 
voor geframed. Ik ben de enige die 
kan en mag bepalen of ik het woord 
voer en ga stemmen. Ik heb een rein 
geweten en ga het doen. Het maakt 
me ook niet zoveel uit wat anderen 
ervan vinden. En dat is precies waar 
deze wet voor bedoeld is. Niet meer 
en niet minder. Wel is het zo, om in 
ieder geval elke verdenking te elimi-
neren, dat ik mij in mijn debat zal 
beperken tot uitsluitend procedurele 
zaken. Inhoudelijk zaken zal ik ter-
zijde leggen. Nogmaals, u stelt mij 
teleur door mijn positie hier intern 
op deze manier te bespreken. Dat 
hoort niet, dat mag niet en dat moet 
hier nooit meer voorkomen. Ik ga 
niet zeggen dat het schandalig is, 
maar het zit op het randje, zoals 
mensen hier worden neergezet.
Daar wil ik het mij laten. Ik wil
eerst tot rust komen.”

Ernst Schreurs (PvdA-GL): “Ik hecht 
eraan dat ik uitdrukkelijk genoemd 
heb dat het in de gedragscode gaat 
om het zich bewust zijn van schijn”.

Jan Rouwenhorst (CDA):
“Er wordt voor mij
in raadselen gesproken”.

Roger Fernhout (RVB): “Ik heb een
rein geweten, ben 59, heb geen
enkele belangenverstrengeling”.

Simone Borgstede (LEF):
“Ik vind het heel ongemakkelijk
en heel confronterend”.
Alle foto’s zijn aangeleverd.

6 inderegio.nl • 2 oktober 2024NIEUWS





Foto is aangeleverd.

Wethouder Maarten van der Greft ontvangt het certi�caat Dementievriendelijke 
gemeente uit handen van Adri Koersvelt van Alzheimer Nederland-Westelijk Utrecht.
Foto:  Gemeente De Ronde Venen.

Foto is aangeleverd.

Vinkeveen - Op maandag
30 september is de Jozefschool in 

Vinkeveen gestart met de kinder-
boekenweek! Hier duurt dit thema 

Nieuwe bieb op de Jozefschool

altijd vier weken, omdat het team 
van de Jozefschool lezen en kinder-
boeken heel belangrijk vindt.
Om dit thema te openen, organi-
seerden ze een boekenmarkt waarbij 
alle kinderen een boek van thuis 
mochten meenemen en mochten 
ruilen. 
Ook werden de kasten geleverd
voor hun gloednieuwe bibliotheek. 
Deze kasten worden in de komende 
weken gevuld met heel veel �jne, 
nieuwe boeken, zodat ze op 
donderdag 24 oktober, bij het slot 
van dit thema hun bibliotheek
feestelijk kunnen openen.

Mooie bijdrage
De Rotary Club en de Bibliotheek 
AVV hebben een mooie bijdrage 
geleverd om de aanschaf van de 
boeken mogelijk te maken.

De Ronde Venen - Lokaal en Fair
zet zich in voor een eerlijke verdeling 
van huurwoningen in de gemeente 
De Ronde Venen. Voor de raads-
vergadering van 24 september heeft 
raadslid Ria de Korte namens Lokaal 
en Fair een motie ingediend waarin 
wordt gepleit voor het toewijzen
van 50% van de huurwoningen bij 
nieuwbouwprojecten zoals Ooster-
land en de Maricken II aan Mijdrech-
tenaren en andere inwoners van
De Ronde Venen.

Speci�ek
Op dit moment biedt de woning-
bouwverordening in De Ronde 
Venen de mogelijkheid om huur-
woningen speci�ek toe te wijzen
aan inwoners van de kleinere dorpen 
binnen de gemeente, zoals Wilnis, 
Baambrugge of De Hoef. Lokaal en 
Fair juicht dit toe, maar constateert 
dat inwoners van grotere kernen 
zoals Mijdrecht hierdoor buiten de 

boot vallen. Het gevolg hiervan is dat 
de sociale huurwoningen bij groot-
schalige projecten zoals bijvoorbeeld 
Maricken II wel naar Wilnissers gaan, 
terwijl bij het project aan de Ooster-
landweg geen sociale huurwoningen 
beschikbaar komen voor andere 
inwoners van De Ronde Venen,
waaronder Mijdrechtenaren.

Noodzaak tot aanpassing
van de verordening
De huidige ‘voorrangsregeling kern-
binding’ in de woningbouwverorde-
ning is vooral geschikt voor kleinere 
projecten waarbij woningen één 
voor één beschikbaar komen. Echter, 
Lokaal en Fair wijst erop dat deze 
regeling niet werkt voor grote 
woningbouwprojecten waar in één 
keer veel woningen op de markt 
komen. Voor een sterke sociale 
samenhang in de gemeente is het 
van belang dat inwoners uit De 
Ronde Venen de kans krijgen om 

dicht bij hun sociale omgeving
te blijven wonen, ook in grotere 
nieuwbouwprojecten.

Voorrang
In haar motie verzoekt Lokaal en Fair 
het college om in de beleidsregels 
op te nemen dat bij grote woning-
bouwprojecten zoals Maricken II en 
Oosterland, 50% van de sociale huur-
woningen en middenhuurwoningen 
wordt gereserveerd voor inwoners 
van De Ronde Venen, waaronder ook 
Mijdrechtenaren. Daarnaast wordt 
gevraagd om binnen die 50% ook 
ruimte te bieden aan vitale beroeps-
groepen, de ‘Groot naar Beter-rege-
ling’, en andere urgentiegevallen.
Met deze motie hoopt Lokaal en Fair 
te bereiken dat Rondeveners dicht 
bij hun familie en vrienden kunnen 
blijven wonen en – ongeacht of ze 
uit een groot of klein dorp komen – 
een eerlijke  kans krijgen bij de 
toewijzing van huurwoningen.

Lokaal en Fair pleit voor toewijzing van 
nieuwbouwwoningen aan Rondeveners

Wilnis - De kinderen van de Koningin 
Julianaschool hebben een actie 
gehouden  voor de Voedselbank. 
Voorafgaand aan de actie hebben 
vrijwilligers van de Voedselbank een 
presentatie op de school gegeven 
over het werk dat ze doen. De Voed-
selbank zamelt houdbare producten 
in om uit te delen aan mensen die 
hier zelf te weinig budget voor 
hebben. Daarna hebben de kinderen 
van de Julianaschool een week lang 
houdbaar eten en drinken mee-
genomen naar school. Dit werd
allemaal verzameld in kratten, 

waarna het naar de Voedselbank 
ging. Verder werd er tijdens de
Scholendiensten in de kerken geld 
ingezameld voor de Voedselbank.
De kinderen hebben geluisterd naar 
Bijbelverhalen bij het thema ‘Je 
gelooft je ogen niet’. In de kerken 
hingen prachtige knutselwerk-
stukken bij deze Bijbelverhalen
en hebben de kinderen gezongen. 
Kortom een mooie week om op 
terug te kijken. De leerkrachten en 
ouders zijn trots op de Kanjers van 
de Julianaschool die deze week
extra omkeken naar hun medemens.

Julianaschool in actie
voor de Voedselbank

De Ronde Venen - Raadslid Yvonne 
van den Heerik heeft tijdens de 
raadsvergadering van 26 september 
een koninklijke onderscheiding 
ontvangen van burgemeester 
Maarten Divendal. Zij is benoemd
tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau. 
Deze raadsvergadering was tevens 
haar laatste, want ze neemt afscheid 
van de gemeenteraad. De onder-
scheiding markeert haar inzet voor 
de raad gedurende bijna 14 jaar. 
Sinds de gemeentelijke herindeling 
in 2011 is Yvonne van den Heerik 
actief in de politiek van gemeente
De Ronde Venen. Eerst bij de VVD, 
later bij Ronde Venen Belang.
Tussen 2002 en 2006 was zij
VVD-wethouder in de voormalige 
gemeente Abcoude. Dat deed zij 
naast haar baan als advocaat,
mediator en scheidingsbemiddelaar. 
In verband met een verhuizing legt 
zij haar raadslidmaatschap in De 
Ronde Venen neer.

“Zorg dat je je besluit kunt 
uitleggen”
Burgemeester Maarten Divendal 
draaide voor de gelegenheid de 
ambtsketen om, zodat het wapen 
van het Koninkrijk zichtbaar werd.
In zijn toespraak memoreerde hij Van 
den Heeriks niet a�atende aandacht 
voor begrijpelijke en eerlijke besluit-
vorming in de politiek: “Er moet 

volgens jou altijd een afweging 
plaatsvinden tussen de belangen van 
zoveel mogelijk inwoners. Het belang 
van één inwoner mag niet gaan 
boven de gerechtvaardigde 
belangen van andere inwoners. 
Tenzij wet- of regelgeving daarin 
voorziet of dat voorschrijft.”
De verraste Van den Heerik voegde 
daaraan toe, aan het adres van de 
raadsleden: “Zorg dat u als raadslid 
uw besluit altijd kunt uitleggen.
Dan wordt u voor vol aangezien.”
Ze wenste de raad voor de toekomst 
wijsheid en plezier toe.

Koninklijke onderscheiding 
voor raadslid Yvonne v.d. Heerik
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De Ronde Venen - Precies vijf jaar 
nadat De Ronde Venen o�cieel 
‘dementievriendelijke gemeente’ 
werd, heeft Alzheimer Nederland 
vastgesteld dat deze titel nog steeds 
terecht is. Met de zogenoemde 
dementiescan is de gemeente beoor-
deeld op acht aspecten van demen-
tievriendelijkheid. Alzheimer Neder-
land heeft daarbij vastgesteld dat
De Ronde Venen niet alleen aan alle 
eisen voldoet, maar bovendien op 
alle aspecten bovengemiddeld scoort 
ten opzichte van andere gemeenten.

Groeiend aantal inwoners
met dementie
Het aantal inwoners met dementie in 
Nederland groeit. In De Ronde Venen 
zijn er naar schatting 900 inwoners 
met dementie. Dat aantal verdubbelt 
tot 1.800 in 2050. Omdat de 
gemeente het belangrijk vindt dat 
alle inwoners zo goed mogelijk 
kunnen meedoen in de samenleving, 
startte in 2017 het project Dementie-
vriendelijke gemeente, in samenwer-
king met welzijnsstichting Tympaan 
De Baat. Voorlichting en ondersteu-

De Ronde Venen onderscheiden
als dementievriendelijke gemeente

ning van inwoners met dementie en 
hun mantelzorgers stonden daarin 
centraal. In 2019, twee jaar na de start 
van het project, erkende Alzheimer 
Nederland De Ronde Venen als 
dementievriendelijke gemeente.

Beoordeeld op acht aspecten
Na de afronding van het project in 
2023 heeft Mantelzorg De Ronde 
Venen van Tympaan De Baat de
activiteiten voortgezet. De gemeente 
neemt dementievriendelijkheid mee 
in haar beleid, zoals in de woonzorg-
visie en de Inclusie-agenda. 
Alzheimer Nederland heeft de 
gemeente beoordeeld op acht 
aspecten: kennis, beleid, structuur en 
afstemming, ontwikkeling, deskun-
digheidsbevordering, ondersteuning 
mantelzorgers, dagactiviteiten, 
wonen met dementie en respijtzorg. 
De Ronde Venen scoorde uitstekend 
op al deze onderwerpen. Ten 
opzichte van andere dementievrien-
delijke gemeenten zelfs ruim boven-
gemiddeld. Informatie over de activi-
teiten in het kader van de dementie-
vriendelijke gemeente is te vinden
op www.mantelzorgderondevenen.nl 
en www.derondevenen.nl/
dementievriendelijk.

Mijdrecht - Dinsdag 8 oktober
is er weer de maandelijkse bingo.
Er zijn weer hele mooie prijzen.
De bingo start om 14.00 uur.
De kaartjes kosten € 0,50 per stuk. 

De bingo is zoals elke maand in 
gebouw De Rank, Prins Bernhard-
laan 2, tegenover gebouw
De Veenstaete en de Vijver in 
Mijdrecht.

Maandelijkse Buurtbingo in De Rank
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De Ronde Venen – Uithoorn - De 
Klimaattuin van NME-centrum De 
Woudreus is feestelijk geopend door 
wethouder Maarten van der Greft, 
Stef Meijs (programmamanager 
klimaatadaptatie bij de provincie 
Utrecht) en Marga van den Hurk 
(Gebiedsregisseur Klimaatadaptatie 
van het waterschap Amstel Gooi en 

Vecht). De voorbeeldtuin is een plek 
waar inwoners inspiratie kunnen 
opdoen om hun eigen tuinen en 
buitenruimtes duurzamer en klimaat-
bestendiger te maken. De opening 
vond plaats op 26 september.
De o�ciële opening vond plaats 
buiten bij de poortdeur van de 
klimaattuin. Met twee interactieve 

Klimaattuin NME-centrum
De Woudreus officieel geopend

handelingen werd de tuin geopend. 
In één beweging trokken Van den 
Hurk en Meijs elk aan de uiteinden 
van een groen lint, waardoor de 
poortdeur naar de klimaattuin vrij-
kwam. Vervolgens was het aan Van 
der Greft om met de sleutel de deur 
te openen, waarna alle genodigden 
de klimmaattuin betraden.
Marlou Bours, adviseur Natuur- en 
Duurzaamheidscommunicatie van 
NME-centrum De Woudreus over de 
klimaattuin: “De Klimaattuin is een 
unieke plek. Inwoners zien en ervaren 
hoe ze hun tuin kunnen aanpassen 
aan het veranderende klimaat. Zo 
worden er voorbeelden voor het 
opslaan en in�ltreren van regenwater 
getoond zoals een regenwaterschut-
ting en een wadi, dat is een ondiepe 
natuurlijke waterberging. Ook zien
ze welke planten het goed doen in 
een klimaatbestendige tuin en is er 
informatie verkrijgbaar over het 
aanleggen van een groen dak”.
In de tuin zijn verschillende soorten 
waterdoorlatende verhardingen, 

bijvoorbeeld de ZOAK-klinkers (Zeer 
Open Afval Keramiek). Deze klinkers 
zorgen ervoor dat regenwater goed 
kan wegstromen. Een ander voor-
beeld is een halfverharding van 
perzikpitten. Perzikpitten gaan zeker 
20 jaar mee, een mooi onderhouds-
vrij alternatief voor houtsnippers die 
maar een jaar meegaan. De Woudreus 
is daarmee een bijzondere plek in 
Wilnis en omgeving. Praktische 
aanpassingen aan een veranderend 
klimaat worden in de klimaattuin op 
een laagdrempelige manier getoond.  
Wethouder Maarten van der Greft 
(Openbare Ruimte): “Over het initia-
tief en resultaat van de inspiratietuin 
van De Woudreus zijn wij als 
gemeente enthousiast. Het is een tuin 
waar niet alleen planten groeien maar 
ook waar inwoners ideeën kunnen 
opdoen. Tuincoaches kunnen onze 
inwoners adviseren hoe zij hun tuin 
kunnen omtoveren tot een �jne 
groene omgeving, waar het ook in 
een hete zomer goed uit te houden 
is. Deze tuin is een plek waar we 

bewust worden van onze omgeving 
en leren we hoe we die klimaat-
bestendiger kunnen maken”.
Klimaatverandering vraagt om 
aanpassing. En dat is nodig. Denk 
bijvoorbeeld aan hevige regenbuien, 
hittegolven en droogte. Niet alleen 
overheden, maar ook inwoners en 
bedrijven kunnen wat doen om over-
stroming van straten en kelders en 
verdroging van de bodem te voor-
komen. Het grootste deel van de 
grond in steden en dorpen is immers 
eigen bezit. In eigen tuin is veel 
mogelijk om regenwater op te 
vangen en vast te houden.

Financiering voor de Klimaattuin 
kwam van de provincie Utrecht, de 
Gemeente De Ronde Venen en het 
Waterschap Amstel Gooi en Vecht, 
Rabobank Rijn en Veenstromen, 
Lionsclub Vinkeveen Waverveen en 
Van Walraven. Daarnaast hebben vrij-
willigers van De Woudreus en IVN-
afdeling De Ronde Venen & Uithoorn 
geholpen met de werkzaamheden.

Uithoorn – De Ronde Venen - Samen 
met uw kind een muurtje metselen? 
Een straatje leggen? Of liever een 
robot programmeren? Het kan tijdens 
de Open Avond van de Techniek
Driedaagse op donderdagavond
10 oktober van 17.00 - 20.30 uur! 
Iedereen is welkom op dit grootse 
techniekfestijn in De Kwakel.

Volg to�e technische workshops, 
maak kennis met jonge technici uit
de buurt, ontdek inspirerende
technische innovaties en... laat je 
onderdompelen in de veelzijdigheid 
van de techniek.
De Techniek Driedaagse is een jaarlijks 
terugkerend techniekfestijn. In drie 
dagen tijd brengen 4.000 leerlingen 

Beleef de Techniek Driedaagse, 
bezoek de Open Avond!

uit Aalsmeer, Amstelveen, De Ronde 
Venen, Nieuwkoop en Uithoorn een 
bezoek aan dit evenement. Hier 
ontvangen zij technische workshops 
onder leiding van lokale technici en 
vele vrijwilligers. Met andere 
woorden: hier bruist het van de
techniek. Dat kunt u zelf ervaren 
tijdens de Open Avond op
donderdag 10 oktober 2024.
Ouders, verzorgers, broers, zussen en 
andere belangstellenden zijn welkom 
om de veelzijdigheid van de techniek 

te beleven. Bovendien vertellen lokale 
technici over hun werkzaamheden en 
over het bedrijf waar ze actief zijn.
Dé kans om samen met uw zoon of 
dochter de veelzijdige opleidingen- 
en banenkansen te verkennen. Zien 
we u daar?
De Open Avond van de Techniek Drie-
daagse vindt plaats bij Switch Data-
centers aan de Mijnsherenweg 12 in 
De Kwakel. Aanmelden is niet nodig 
en de entree is gratis. Alle informatie:
www.technetamstelenvenen.nl.

Foto is aangeleverd.

In Ziekenhuis Amstelland staat het 
mammateam het hele jaar door klaar om 
de beste borstkankerzorg te leveren. 

Van diagnose tot en met behandeling, 
in een goed lopend zorgtraject.

Wanneer bij u een mogelijke onregelmatigheid in de borst wordt 
gevonden, dan wordt u door de huisarts doorverwezen naar het 
ziekenhuis. In Ziekenhuis Amstelland kunt u binnen 48 uur terecht. 
U wordt dan eerst gezien door de radioloog, waarvoor u een 
afspraak maakt bij de afdeling Radiologie. Als na onderzoek blijkt 
dat alles in orde is, kunt u gerustgesteld naar huis en wordt u 
terugverwezen naar de huisarts. Als blijkt dat verder onderzoek 
nodig is, wordt u doorverwezen naar de mammapoli. 
U krijgt bij ons de juiste zorg op de juiste plek.

Alles op één dag
Wanneer er wél een afwijking wordt gezien, die extra onderzoek 
vraagt, hoeft dat niet per se borstkanker te zijn. Maar het is dan wel 
iets waar een chirurg naar moet kijken. Op dat moment komt u 
pas in het ziekenhuis onder behandeling. Er wordt dan direct een 
uitgebreider onderzoek gedaan en u wordt goed geïnformeerd.

Borstzelfonderzoek
Ben je jonger dan 50 jaar, dan is het belangrijk om zelf je borsten 
goed te controleren. Het is niet nodig om dat elke dag te doen, 
maar het is wel belangrijk dat je je eigen borsten goed kent en 
regelmatig een blik werpt in de spiegel. Doe je armen omhoog 
en kijk of je borsten symmetrisch bewegen en geen gekke 
verkleuringen of kuiltjes hebben. Radioloog Voogt: ‘Veel vrouwen 
voelen het zelfs: “Een raar gevoel in mijn borst. Het is niet de borst 
zoals ik hem ken.” Dat nemen wij heel serieus. Als vrouw ken je je 
borsten al je hele leven. Als je iets voelt of ziet wat je niet vertrouwt, 
kun je altijd terecht bij de huisarts, ongeacht je leeftijd. Vaak kunnen 
we iemand direct geruststellen. Dat is fi jn, want dan kan iemand 
weer rustig slapen. Die zorg nemen wij dan graag weg.’
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Regio - Mensen over de hele wereld 
hebben niet voor niets het beeld van 
Nederland als het land van vlakke 
uitgestrekte groene landschappen en 
grazende koeien. Een ritje op de �ets 
in onze eigen omgeving in het groene 
hart van Nederland bevestigd dat 
maar weer eens. Je ziet om je heen 
prachtige vergezichten van weilanden 
met grazende koeien. Vaak denken 
we dat het gras groener is bij de 
buren, maar wonen in deze regio
is toch wel heel erg mooi.

Weidegang wat is dat?
De nazomer in september bevordert 
de weidegang. Veel boeren laten hun 
koeien namelijk het liefst zo veel en 
lang mogelijk buiten grazen, als het 

weer dat toelaat. Weidegang noemen 
we dat en dit verwijst naar vee wat
in de praktijk een deel van het jaar 
buiten in de wei graast in plaats
van continu in de stal te worden 
gehouden. Het idee hierachter is dat 
de dieren toegang krijgen tot vers 
gras en zich vrij kunnen bewegen,
wat bijdraagt aan hun welzijn.

Diervriendelijk en 
kwaliteitsproducten
Weidegang wordt dan ook gezien
als een diervriendelijke manier van 
veehouderij en is in veel landen, 
waaronder Nederland, populair. 
Zuivelproducten die afkomstig zijn 
van koeien die van april tot oktober 
minstens 120 dagen per jaar,

WEIDEGANG GOED VOOR DIER EN MENS 

Weilanden vol grazende koeien
minimaal zes uur per dag in de wei 
hebben gelopen, worden vaak
aangeduid met een speciaal
keurmerk, zoals ‘Weidemelk’.
Kortom, weidegang betekent dat
vee regelmatig in de wei graast, wat 
wordt gezien als gunstig voor zowel 
de dieren als de kwaliteit van de melk.

Wat kun je zelf doen voor koeien?
Let in de winkel bij de aanschaf van 
melkproducten, zoals (karne)melk, 
yoghurt, vla en kaas, of er bij de 
productie hiervan sprake is van 
dierenwelzijn en weidegang.
Als het biologische melk betreft,
zit je sowieso goed, let anders op
het weidezegel, of vermelding van 
weidegang op de verpakking. De 
dieren hebben dan een mooi leven
en wij kunnen genieten van die 
prachtige plaatjes met koeien in
de wei.

De Ronde Venen/Uithoorn - Dit jaar 
viert welzijnsorganisatie Tympaan
De Baat, actief in De Ronde Venen
en Uithoorn, een bijzondere mijlpaal: 
haar 40-jarig jubileum! Dat wordt 
natuurlijk gevierd en wel met een 
feestelijke bijeenkomst op woensdag 
11 december 2024. Tijdens deze
feestelijke dag wordt ook de nieuwe 
naam onthuld! 

Hoe het allemaal begon 
Het is allemaal begonnen in 1984 
met de oprichting van Stichting 
Welzijn Ouderen De Ronde Venen, 
dankzij een particulier initiatief. 
Destijds lag de nadruk op het onder-
steunen van ouderen in Mijdrecht, 
Wilnis en later ook Vinkeveen, zodat 
zij zelfstandig konden blijven wonen 
en zelf de regie over hun leven 
konden behouden. Door de jaren 
heen is de organisatie, mede door 
enkele fusies, �ink gegroeid. In 2008 
werden de handen ineengeslagen 
met Stichting Leefbaarheid en werd 
de nieuwe naam De Baat. Later, in 
2013, werd Tympaan uit Abcoude
en Baambrugge toegevoegd aan
de organisatie. In 2017 volgde het 
Servicepunt De Ronde Venen. Zo 
ontstond Stichting Servicepunt & 
Tympaan De Baat. Tympaan De Baat 
is inmiddels uitgegroeid tot een 

organisatie waar bijna 600 vrij-
willigers actief zijn. 

Verbinden en versterken 
Vanaf het begin zet Tympaan
De Baat zich in voor het verbinden 
en versterken van mensen. Iedereen 
heeft weleens een moeilijke periode. 
Als dit leidt tot problemen, kun je
die zelf of met de hulp van familie
of vrienden oplossen. Soms zijn die 
problemen zo groot of is het netwerk 
van mensen zo klein dat dit niet lukt. 
Tympaan De Baat biedt informatie, 
advies en ondersteuning om mensen 
weer op weg te helpen. In de vorm 
van persoonlijke ondersteuning als 
groepsactiviteiten. Het aanbod is 
gericht op omgaan met eenzaam-
heid, sport en bewegen, vervoer, 
omgaan met geld, ouderenadvies, 
jongerenwerk, mantelzorg- en taal-
ondersteuning. Ook worden tal van 
ontmoetingsactiviteiten georgani-
seerd, zoals buurtkamers en vrij-
willigerswerk, waar mensen samen 
kunnen komen. Dit alles is alleen 
mogelijk met de hulp van vrijwilli-
gers. Zonder hen zou het niet
mogelijk zijn om zoveel activiteiten 
te organiseren waar mensen elkaar 
ontmoeten en naar elkaar omkijken! 
“We zijn ontzettend trots dat we dit 
jubileum mogen vieren,” zegt direc-

teur Ron Deurloo. “Dankzij de
geweldige inzet van onze vrijwilli-
gers, medewerkers, de gemeente
en samenwerkingspartners, hebben 
we in de afgelopen jaren talloze 
inwoners van De Ronde Venen en 
Uithoorn op weg kunnen helpen.” 

Nieuwe naam,
zelfde betrokkenheid 
Hoewel Tympaan De Baat inmiddels 
een vertrouwde naam is geworden, 
is het tijd voor iets nieuws. “Een frisse 
naam die beter aansluit bij waar de 
organisatie voor staat en waar we 
naartoe willen”. 
Ron Deurloo licht toe: “Onze stichting 
heeft een rijke geschiedenis en is 
door meerdere fusies gegroeid. Dat 
zie je nog steeds terug in onze naam, 
die een mondvol is. Het is soms 
makkelijker om uit te leggen wat we 
doen dan waar onze naam precies 
voor staat! Daarom vonden we het 
hoog tijd voor een nieuwe naam.
We blijven natuurlijk hetzelfde 
vertrouwde aanspreekpunt voor 
iedereen in De Ronde Venen en 
Uithoorn. De naam verandert, maar 
onze betrokkenheid en inzet blijven 
precies zoals je van ons gewend 
bent. We zorgen ervoor dat onze 
diensten altijd passen bij de 
behoeften van de inwoners.”

Tympaan De Baat viert 40-jarig bestaan
én kondigt nieuwe naam aan

Regio - Dat de natuur soms
verrassend kan zijn, blijkt wel in de 
plassen van het Utrechtse natuur-
gebied Botshol. Tien jaar lang werden 
tijdens onderzoek naar onderwater-
vegetatie nauwelijks of geen water-
planten aangetro�en. Het gebied was 
vergelijkbaar met een ‘onderwater-
woestijn’. Het was dan ook een grote 
verrassing dat er dit jaar zowel groot 
nimfkruid als diverse kranswieren zijn 
gevonden. Dit zijn voor het gebied 
kenmerkende waterplanten. Ook
de helderheid van het water was
– vergeleken met de voorgaande tien 
jaar – enorm verbeterd. “Waarom deze 
onderwaterplanten weer terug zijn, 
weten we nog niet”, vertellen Renske 
Diek en Winnie Rip, ecologen bij 
Natuurmonumenten en Waterschap 
Amstel, Gooi en Vecht. “Maar we zijn 
wel heel blij dat ze er weer zijn.”
Botshol is een Hollands laagveen-
gebied met veenplassen, smalle 
slootjes, rietland en moerasbos. Van 
oorsprong is het water rijk aan water-
planten, waterdiertjes en vissen. Maar 
door de te grote voedselrijkdom zijn 
er al lange tijd zorgen over de water-
kwaliteit. Teveel voedingssto�en 
zorgen voor veel algen en daarmee 
groen en troebel water. Door gebrek 
aan licht zijn daardoor de voor het 
gebied kenmerkende waterplanten 
verdwenen. Maar dat lijkt nu dus te 
veranderen. Dat is goed nieuws voor 
het ecosysteem, want in de natuur 
grijpt alles in elkaar. Renske Diek, 
ecoloog bij Natuurmonumenten: 
“Waterplanten zijn de basis van het 
ecosysteem onder water en hebben 
licht nodig om te groeien. De planten 
zorgen niet alleen voor zuurstof en 
helderheid van het water, maar zijn 
ook een schuilplaats en kraamkamer 
voor veel vissen, am�bieën en 
insecten, zoals libellen.”

Goede voorbode
De resultaten van het jaarlijkse onder-
zoek naar onderwatervegetatie in 
Botshol waren al wel een kleine voor-
bode voor dit succes. Stichting Water-
proef, die voor het Waterschap 
Amstel, Gooi en Vecht jaarlijks onder-

zoek doet in Botshol, trof in juni vorig 
jaar al een veldje groot nimfkruid in 
de plas de Kleine Wije. Bij hetzelfde 
meetpunt werd in juni 2024 al veel 
meer groot nimfkruid en ook 
gebogen kransblad gevonden.

Vaargidsen zien meer waterplanten
Verschillende vaargidsen, die voor 
Natuurmonumenten vaarexcursies in 
Botshol verzorgen, meldden echter 
dat zij in de loop van de zomer op 
veel méér locaties in de Kleine en 
Groote Wije waterplanten hadden 
gezien. Een goede reden voor
Waterschap Amstel, Gooi en Vecht om 
extra watermonsters te laten nemen 
in beide plassen. Met resultaat:
afgelopen week werd in de Kleine 
Wije een hoge bedekking van groot 
nimfkruid waargenomen en werden 
er vier verschillende soorten krans-
wieren gespot. Ook het water is 
opvallend helder geworden. Renske 
Diek: “Bijna overal in de Kleine Wije 
kan je de bodem weer zien. In de 
diepere delen van de Groote Wije
heb je nu tot 1.80 meter zicht. Dat is 
ongekend: de afgelopen tien jaar was 
het doorzicht hooguit 30 cm.”

Groot raadsel
Het is nog een groot raadsel waarom 
op dit moment weer diverse water-
planten groeien in Botshol. “Botshol 
stond vroeger bekend om zijn rijke 
kranswiervegetatie. In de jaren 
zeventig van de vorige eeuw waren 
de kranswieren verdwenen. Na maat-
regelen door het waterschap Amstel, 
Gooi en Vecht in 1988 trad snel 
herstel op. Rond 2000 begon de 
hoeveelheid onderwatervegetatie 
echter per jaar te wisselen. Rip heeft 
uitgezocht dat in jaren met veel neer-
slag in herfst en winter de volgende 
zomer een afname van waterplanten 
te zien was. “Opvallend genoeg zien 
we nu dus het omgekeerde. Er staan 
nu juist veel waterplanten”, vertelt 
Diek. “Terwijl afgelopen najaar en 
winter extreem nat waren”, sluit Rip af. 
Waterschap en Natuurmonumenten 
gaan meer onderzoek doen en hopen 
dit raadsel samen te gaan ontrafelen.

Terugkeer van onderwaterplanten 
in plassengebied Botshol

Regio - Speel jij graag gitaar? Dit is je 
kans om op het podium te staan! De 
gitaar challenge wordt georganiseerd 
door Stichting Klassiek in De Ronde 
Venen. Iedereen vanaf 7 t/m 21 jaar 
met ervaring in het spelen van
akoestische of elektrische gitaar kan 
meedoen. Of je nu een echte ‘guitar 
hero’ bent, of nog niet zo lang speelt, 
iedereen mag meedoen aan deze 
challenge. Je doet een gooi naar het 
winnen van één van de drie plekken 
die er te verdelen zijn. De winnaars 
van deze plekken mogen spelen in 
het voorprogramma van de profes-
sionele gitarist Stefan Gerritsen op 
zondagmiddag 20 oktober a.s. in
De Morgenster in Vinkeveen.
Stefan is een veelzijdige klassieke 
gitarist en speelt in binnen- en 
buitenland, met verschillende ensem-
bles en als solist. Daarnaast nam hij 
deel aan vele internationale gitaar-
festivals en won diverse prijzen op 
concoursen o.a. met duo Verso.
Kijk vooral eens op zijn website: 
stefangerritsen.com.
Deelname is gratis. Je kunt je video-
opname van max. twee minuten tot 

10 oktober insturen en de uitslag
zal 14 oktober bekend worden 
gemaakt. Stuur je video-opname
via de mail naar: klassiek
inderondevenen@gmail.com.
Heb je vragen, of wil je alvast kaartjes 
bestellen? Kijk dan op de website: 
www.klassiekinderondevenen.nl,
of stuur een mail naar klassiek
inderondevenen@gmail.com.

Op zoek naar gitaartalent

Foto’s zijn aangeleverd.

Foto is aangeleverd.
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OP ZOEK NAAR WERK

Uitgave van Regio Media Groep Bekijk alle vacatures

Door Bart Jonker

Schijn bedriegt, want het tekort aan 
personeel in bepaalde bedrijfstakken 
is inmiddels geen ‘roep’ meer, maar 
een ‘luidkeelse schreeuw’ geworden. 
Het is al lange tijd bekend dat veel 
sectoren in de huidige arbeidsmarkt 
kampen met een tekort aan (gekwa-
li� ceerd) personeel. Er wordt daarom 
naarstig oplossingsgericht gezocht 
en gehandeld. 

Verdubbeling tekort 
zorgpersoneel
Voor de zorgsector is het tekort aan 
personeel verdubbeld. De druk op de 
zorg is alarmerend oftewel  zorgwek-
kend, mede door de toenemende 
vergrijzing, hoge werkdruk en dus 
grote personeelstekorten. De Natio-
nale Vacaturebank deed onderzoek 
en concludeert dat de banen in de 
zorg in Noord-Holland sinds 1996 
met maar liefst 81,9% zijn gestegen. 

Ondanks vele vacatures geen vakmensen 
te krijgen voor bepaalde beroepen

 Volgens de laatste cijfers van het CBS groeit de Nederlandse 
economie gestaag, die in het tweede kwartaal weer 1% wist te 
groeien met name door de export en zo Nederland netjes buiten 
de recessie houdt. Mede hierdoor nam het aantal banen van 
werknemers en zelfstandigen in het tweede kwartaal toe met 
22.000, ten opzichte van het eerste kwartaal van 2024. 

Handen aan het bed in de zorgsector. Foto: Bigstock.

Ook de horeca kampt met tekorten aan vakmensen. Foto: Bigstock.

Automonteurs zijn moeilijk te vinden 
om vacatures op te vullen. Foto: 
Bigstock.

Het aanbod aan nieuw personeel 
blijft tegelijkertijd achter. Momenteel 
staan er per werkzoekende zorgme-
dewerker maar liefst 3,7 vacatures 
open in Noord-Holland. Vooral 
‘handen aan het bed’ krijgen kost 
veel moeite. Veel zorginstellingen 
bieden daarom bijvoorbeeld 
instroom- en omscholingstrajecten 
aan om de tekorten het hoofd te 
bieden. Een � ink deel van de zorg 
anno 2024 draait bovendien veel op 
vrijwilligers en mantelzorgers. Daar-
naast probeert de zorgsector de 
focus van zorg naar preventie te 
verschuiven om de druk van de ketel 
te halen. Zoals de AFAS Foundation 
- de Academische Alliantie van het 
Radboudumc en Maastricht UMC+ 
en Vereniging Arts en Leefstijl - die 
de handen ineenslaat om met het 
programma ‘Beter Gezond’, deze 
verschuiving van zorg naar gezond-
heid en preventie mogelijk te maken. 
Tienduizenden zorgprofessionals in 
Nederlandse ziekenhuizen worden 
daarom getraind in zogenaamde 
‘leefstijlgesprekken’. 

Ook horeca staat ‘droog’
Horeca is net zo’n stiefkindje. Met 
vele op te vullen horecavacatures is 
goed bedienend personeel of een 
keukenbrigade vinden een evenzo 
groot drama. Veel restaurants draaien 
momenteel op buitenlandse werkne-
mers of bijbaanstudenten. Zo meldt 

alleen al SRH Haarlem University of 
Applied Sciences een recordaantal 
aan diverse nationaliteiten onder 
studenten in Haarlem bij de start van 
dit academische jaar. Verwacht wordt 
dat die groei de komende jaren nog 
doorzet. Voor je hapje en drankje in 
vooral de steden, mag je daarom je 
bestelling tegenwoordig veelvuldig 
in het Engels doen, want ze spreken 
geen Nederlands. Voor sommigen 
moet het toch niet gekker worden… 
daar is namelijk niet iedere Neder-
lander van gediend, die graag zijn 
moerstaal wil blijven spreken in zijn 
eigen land om een biertje te 
bestellen. Echter, de horeca moet 
toch personeel hebben om te 
kunnen blijven draaien. Zowel de 
zorg als horeca zijn relatief zware 
beroepen, waarbij je vele (onregel-
matige) uren draait, tegen een 
minder marktconform salaris t.o.v. 
andere branches in de arbeidsmarkt. 
De horeca kampt bovendien met 
hoge prijzen van hun inkoop en 
belastingen. Dat maakt de spoeling 
al dun om goed personeel te vinden 
en hen goed te betalen. 

Tekort aan technisch 
vakpersoneel
Een andere branche die veel vaca-
tures biedt, is de technieksector. Vele 
media melden dat er een groot 
tekort aan opgeleide vakmensen is 
bij garages. Ondanks vele honderden 

landelijke vacatures, wordt er nauwe-
lijks gesolliciteerd als monteur. 
Hetzelfde geldt voor de luchtvaart-
sector die schreeuwt om (geschoold) 
technisch personeel. Sleutelen is 
kennelijk uit, wie repareert straks 
onze auto’s en vliegtuigen? Dit wordt 
bevestigd door de autobranche, 
waar vroeger techniekklassen 
volzaten en er zelfs geloot moest 
worden om een plekje. Die tijd is 
voorbij. Garages proberen nu MBO-
studenten een dagje te laten 
meekijken, om ze over de streep te 
halen en voor het vak van monteur te 
kiezen. Daarnaast zou het vak meer 
gepromoot moeten worden onder 
jongeren. Of dit gaat helpen, zal de 
toekomst uitwijzen. 

(Diverse bronnen: 
CBS, Nationale Vacaturebank, AFAS 
Foundation, SRH Haarlem University of 
Applied Sciences.)
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Onze verse producten gaan de hele wereld over! Je 
kunt onze bekende Holex dozen bijvoorbeeld 
tegenkomen op de bloemenmarkt in Seoul, Zuid-
Korea, in het Flower District in Manhattan, New 
York, of een 5* hotel in Dubai, Singapore of 
Shanghai. Bij Holex Flower staat de klant centraal 
en doen wij er alles aan om zendingen compleet 
en op tijd op de bestemming, waar ook ter wereld, 
aan te laten komen. Dit is niet geheel onbelangrijk 
wanneer men bezig is een belangrijk event of een 
grootse bruiloft aan te kleden!!

Holex Flower groeit nog steeds en is altijd op zoek 
naar nieuwe, enthousiaste collega’s met het bloe-
menvak in de genen en vingers. Vooral als je al de 
nodige ervaring hebt in onze branche, ben je van 
harte welkom om onze teams te komen 
versterken! Heb je die ervaring nog niet, maar wil 
je deze wél graag krijgen en heb jij de motivatie 
om te leren hoe het er in ons bedrijf aan toe gaat, 
dan drinken we graag eens een bak ko�  e met 
elkaar om de mogelijkheden te bespreken. Inte-
resse? Neem dan een kijkje op 
www.werkenbijholex.nl. 

Bouw aan je eigen toekomst 
bij het leukste bedrijf 
binnen de bloemenhandel! 

Holex Flower is dé Nederlandse 
marktleider op het gebied van 
bloemenexport naar verre 
bestemmingen. Dit gebeurt niet alleen 
vanuit onze hoofdvestiging in De 
Kwakel, maar ook vanuit onze 
vestigingen in China, Noord- en Zuid-
Amerika. Groothandelsbedrijven 
wereldwijd kennen ons als de 
betrouwbare leverancier met een breed 
assortiment snijbloemen en groen.

Eén van de belangrijkste aanpassingen die je 
thuis moet maken, is het creëren van een 
aparte werkruimte. Dit hoeft niet per se een 
hele kamer te zijn, maar een rustige, afgeba-
kende plek waar je je volledig kunt concen-
treren. Werken aan de keukentafel lijkt 
misschien handig, maar het kan snel a� eiden 
en leidt niet altijd tot de juiste focus. Zorg voor 

een ruimte die je echt kunt zien als werkplek, 
bij voorkeur met goede verlichting en weinig 
achtergrondgeluiden.

Ergonomisch werken: de juiste meubels
Een verkeerde werkhouding kan leiden tot 
fysieke klachten, zoals rug- en nekpijn. Daarom 
is het essentieel om te investeren in ergono-

Schakel moeiteloos van thuiswerken 
naar werken op kantoor

Het hybride werken, waarbij medewerkers deels thuis en deels op kantoor aan de 
slag gaan, is sinds de coronapandemie sterk toegenomen. Deze manier van werken 
biedt flexibiliteit, maar vraagt ook om een aantal praktische aanpassingen, vooral als 
het gaat om het thuiswerken. Hoe richt je je thuisomgeving zo in dat je productief en 
comfortabel kunt werken? Hieronder bespreken we enkele belangrijke aspecten.

misch verantwoorde meubels. Een verstelbare 
bureaustoel met goede ondersteuning voor de 
rug en een bureau op de juiste hoogte zijn 
daarbij essentieel. Let er ook op dat je beeld-
scherm op ooghoogte staat om nekklachten te 
voorkomen.

Een stabiele internetverbinding
Niets is zo frustrerend als een haperende inter-
netverbinding tijdens een belangrijke meeting. 
Een snelle en stabiele internetverbinding is een 
must voor thuiswerken. Als je merkt dat je wi�  
niet betrouwbaar is, kun je overwegen om een 
kabelverbinding aan te leggen of een wi� -
versterker te gebruiken. Dit zorgt ervoor dat je 
zonder technische problemen kunt werken.

Plan je dag e�  ciënt
Thuiswerken biedt veel vrijheid, maar kan ook 
leiden tot a� eiding en uitstelgedrag. Het is 
daarom belangrijk om een duidelijke planning te 
maken. Begin je dag met het stellen van doelen 
en het inplannen van pauzes. Zo voorkom je dat 
je urenlang achter elkaar doorwerkt, wat je 
productiviteit juist kan verminderen.

Houd werk en privé gescheiden
Eén van de grootste uitdagingen van thuis-
werken is het bewaken van de balans tussen 
werk en privé. Wanneer je geen duidelijke 
scheiding hebt, kan het verleidelijk zijn om ‘s 
avonds door te blijven werken of huishoude-
lijke klusjes tussendoor te doen. Door vaste 
werktijden aan te houden en je werkplek na 
werktijd letterlijk af te sluiten, zorg je ervoor 
dat werk en ontspanning gescheiden blijven.

Discipline
Flexwerken biedt veel voordelen, maar vraagt 
om discipline en de juiste aanpassingen in huis. 
Met een goede werkplek, de juiste meubels en 
een duidelijke planning kan thuiswerken net zo 
e� ectief, zo niet e� ectiever, zijn dan werken op 
kantoor.



Verkoopmedewerkster (16-24 uur)
Jij bent een enthousiaste teamspeler met een flexibele instelling.
Je hebt interesse in mode en trends.
Je houdt van contact met mensen, luistert naar hun wensen en speelt daar op in
door de juiste producten te tonen.
Ervaring in de lingerie is fijn, maar zeker geen vereiste

Gediplomeerd mammacare-adviseuse (8-12 uur)

De leukste LINGERIEWINKEL
in de regio

zoekt enthousiaste COLLEGA'S!

Met ruim 200 m² winkeloppervlak is Van der Schilden Lingerie Aalsmeer al jaren een begrip
in de regio. Ons gedreven team helpt klanten enthousiast de perfecte lingerie, nacht- en
badmode te vinden. Ook zijn wij gespecialiseerd in het aanmeten van borstprotheses.

AALSMEER - RAADHUISPLEIN 10 -  0297-327253 - WWW.SCHILDEN-LINGERIE.NL

Herken jij jezelf in één van deze omschrijvingen? Dan maken wij graag kennis met jou!
Stuur je motivatie, met CV en pasfoto aan info@schilden-lingerie.nl, t.a.v. N. Van Driel.

Ben je in het bezit van een up to date Mammacare-adviseuse diploma, heb je productkennis
en denk je in oplossingen, dan komen we graag met je in contact.

Sportvereniging KDO is per direct op zoek naar een beheerder (m/v) 
voor de sporthal in De Kwakel.

Als beheerder zorg je ervoor dat alles in de sporthal goed verloopt. Je ontvangt 
bezoekers, scheidsrechters en houdt toezicht tijdens de sportactiviteiten in de 
sporthal. Ook open en sluit je de sporthal en regel je dat alles klaarstaat voor gebruik.

We zoeken iemand voor de doordeweekse avonden en ’s winters ook in de late middag 
en weekenden. Als onderdeel van ons vaste team zijn de exacte werktijden in overleg 
met elkaar bespreekbaar.

We kunnen je een goed vast salaris bieden en een aantrekkelijke werkomgeving met 
veel fanatieke sporters om je heen.

Ben je enthousiast geworden? Neem dan gelijk contact op met Paul Hogerwerf via 
06-25035129 of verenigingsmanager@kdo.nl

Beheerder sporthal 
m/v (voor 16 uur per week)

ABflexkracht zoekt per direct 2 ervaren 
Tuinbouwvakkrachten voor de uitbreiding 
van ons team Bedrijfsverzorging.

Hou jij van:
• Meer kennis en ervaring opdoen?
• Nieuwe bedrijven leren kennen?
• Zelfstandig werken?
• Goede Arbeidsvoorwaarden

Heb jij:
• Minimaal 3 jaar ervaring?
• Minimaal MBO werk- en denkniveau?
• Een rijbewijs en eigen vervoer?

Dan past de functie van 
bedrijfsverzorger bij jou!

Interesse?
Scan de QR-code of mail, bel of app 
met Samantha Kennis (HR), 
skennis@abflexkracht.nl, 06-25105644.

Heb jij ervaring 
in de Tuinbouw 
of in de Bollen?

ABflexkracht heeft bijna 60 jaar ervaring. Onze basis is de 
groene sector. Leden en klanten helpen met betrouwbare 
uitzendkrachten en tuinbouwvakkrachten is onze specialiteit.

Weinig ervaring, en wel 
interesse?
Start als junior bedrijfsver-
zorger. Begin 2025 start ons 
leer-werk traject: 4 dagen 
werken, de 5e dag tijd voor 
ontwikkeling.

Ons team is gedreven en met elkaar creëren we 
een geborgen en warme sfeer waarin iedereen 
zich thuis voelt. 
Je leert onze klanten kennen en helpt hen bij het 
vinden van lingerie die echt bij ze past. Dit 
persoonlijke contact maakt elke ontmoeting 
bijzonder en geeft je niet alleen een baan maar 

ook een plek om te groeien en bloeien in een � jne 
werkomgeving. 
Dus, ben jij een teamspeler met een passie voor 
mode en mensen? Kom ons team versterken en 
ervaar zelf de unieke sfeer bij  Van der Schilden 
Lingerie. Samen maken we van elke dag een 
mooie ervaring!

Werken bij Van der Schilden Lingerie: 
jouw nieuwe uitdaging

Bij Van der Schilden Lingerie in Aalsmeer is geen dag hetzelfde. Je gaat aan de slag 
met een veelzijdig takenpakket: van het adviseren van klanten tot het inrichten van 
de winkel. 

BEZORGERS GEZOCHT

Aanmelden via:
0251-674433
info@verspreidnet.nl
www.verspreidnet.nl

Hoge
verdiensten 
tot €11,-

Aanmeld-
bonus
€15,-

For English:
VANAF 13 JAAR
65-plussers ook welkom!



GRATIS KABAAL
LET OP! Van elk artikel móet een vraagprijs worden vermeld!

*(Doorhalen wat niet van toepassing is)

Te koop/Aangeboden/Gevraagd/Gratis afhalen*

Telefoon: 2

GRATIS KABAALTJES WORDEN GEPLAATST 
ONDER DE VOLGENDE VOORWAARDEN:

- Van elk artikel moet een vraagprijs worden vermeld
- Géén onroerende goederen, woonruimte of auto’s*
- Géén goederen en dergelijke met een waarde boven de € 500,-* 
- Géén personeels- of zakenadvertenties*
- Géén werk gevraagd of aangeboden*
- Alléén regionale aanbieders komen in aanmerking voor plaatsing 
- Maximaal één kabaaltje per week, meer wordt niet geplaatst!
- De uitgever kan zonder kennisgeving het aangeboden kabaaltje weigeren 

* Dit zijn commerciele advertenties. Neem contact op met onze verkoopafdeling.

Deze bon kunt u uitknippen en opsturen naar 
onderstaand adres:

Midrethstraat 9 | 3641 CB Mijdrecht

U kunt uw kabaal ook opgeven via internet: 
WWW.MEERBODE.NL/KABALEN-OPGEVEN

Wij zoeken een fulltime

magazijnmedewerker/
planner

JooB BV levert vanuit zijn magazijn in Mijdrecht kantoor-
meubilair door heel Nederland en België.

Functieomschrijving:
• In ontvangst nemen van de bestelde goederen
• De goederen verwerken in het magazijn
• Werkvoorbereiding voor onze meubelmonteurs
• Klaarzetten van goederen voor onze expeditie
• Plannen van de dagelijkse expeditie

Lijkt jou dit wat en ben je:
• Een logistieke duizendpoot
• Flexibel en servicegericht ingesteld
• Goed in de Nederlandse taal
• Ervaring met expeditieplanning is een pré

Stuur dan een sollicitatie met CV naar: factuur@joob.nu

Waardering in schaal 6 CAO Sportverenigingen, 
Sportkader Nederland of betaling als ZZP-er. 
Verwacht wordt dat sollicitanten opgeleid zijn voor, 
en (enige) ervaring hebben met het geven van 
conditietraining.

De lessen worden gegeven op dinsdag van
19.00 - 20.00 uur en vrijdag van 19.30 - 20.30 uur in de 
prettige, moderne sportzaal De Kuyper, Kuyperlaan 50 
in de wijk Thamerdal in Uithoorn. Tijdens de 
schoolvakanties zijn er geen lessen.

VDO Sport is een vereniging gevestigd in de 
gemeente Uithoorn. 

Voor informatie kun je altijd contact opnemen met 
het bestuur via info@vdosport.nl. Je kunt ook eens op 
onze site kijken: www.vdosport.nl

docent conditietraining voor 
2 uur per week

VDO Sport 
zoekt

Eigenlijk is het heel simpel: minder tijd beschikbaar hebben 
houdt in dat je geen tijd kunt verspillen aan onbenulligheden. Je 
bent daardoor eerder geneigd om je meer te concentreren. Tijd 
voor uitstel is er niet en je wordt gedwongen om je aandacht te 
richten op de kernactiviteiten. Lange werkdagen kunnen leiden 
tot meer a� eidingen, zoals sociale media, niet-essentiële taken 
of onnodige vergaderingen. Als je al die zaken wegneemt, leidt 
dat niet alleen tot een productievere werkdag, maar ook tot 
meer rust in je hoofd. Je hebt immers veel minder dingen om 
over na te denken en dat zorgt ervoor dat je het echt belangrijke 
helderder gaat zien.

Minder vermoeidheid
Lange werkdagen kunnen mentale en fysieke vermoeidheid 
veroorzaken, hetgeen leidt tot verminderde prestaties. Door een 

Een productievere werkdag 
door minder uren te maken?

Is het je wel eens opgevallen dat je vaak in staat bent 
om dezelfde hoeveelheid werk toch af te krijgen als je 
eens wat minder tijd ter beschikking hebt? Dat heeft 
ten dele een psychologische achtergrond. Als je veel 
tijd hebt, ben je sneller geneigd om bepaalde dingen 
uit te stellen en het werk over de beschikbare tijd te 
verdelen. Een kortere werkdag kan leiden tot een 
hogere productiviteit, maar waak er wel voor dat je 
dingen niet gaat afraffelen.

kortere werkdag te hebben, ervaar je minder uitputting. Je blijft 
gedurende de dag alerter en je functioneert beter.

Meer motivatie
Een kortere werkdag biedt werknemers meer tijd voor persoon-
lijke activiteiten zoals sporten, hobby’s of gezinsleven. Dit 
verhoogt vaak de motivatie om e� ectief te werken, omdat je 
weet dat je aan het eind van de dag tijd hebt voor andere zaken. 
Deze balans tussen werk en privé zorgt voor een positievere 
werkhouding.

Beter tijdmanagement
Minder tijd om taken te voltooien moedigt betere tijdmanage-
mentvaardigheden aan. Werknemers worden gedwongen om 
hun prioriteiten duidelijker te stellen, taken e�  ciënter te 
voltooien en minder tijd te verspillen aan onproductieve activi-
teiten zoals vergaderingen zonder duidelijke agenda.

Hogere werktevredenheid
Kortere werkdagen zorgen vaak voor een betere balans tussen 
werk en privéleven. Dat leidt tot een hogere werktevredenheid. 
Dit verhoogt de betrokkenheid en toewijding aan het werk, 
waardoor de algehele productiviteit toeneemt.

Creativiteit en probleemoplossing
Een korte werkdag laat meer ruimte voor ontspanning en 
herstel. Dat bevordert de creativiteit. Vaak ontstaan creatieve 
ideeën en oplossingen voor problemen wanneer mensen niet 
onder constante druk staan. Er valt dus veel voor te zeggen om 
de lengte van de werkdag beperkt te houden.

Nederland ten opzichte van andere landen
Op zich doen we het in Nederland helemaal niet zo slecht als het 
gaat om het beperken van het dagelijkse aantal werkuren. In 
vergelijking tot veel andere landen hebben wij relatief korte 
werkdagen. In veel landen is een werkweek van veertig uur of 
meer gebruikelijk. Bovendien komt deeltijdwerk bij ons veel 
vaker voor dan elders. Daar staat dan weer tegenover dat onze 
pauzes betrekkelijk kort zijn. In Zuid-Europese landen is het 
bijvoorbeeld gebruikelijk om een siësta te houden in de middag, 
maar dat brengt wel weer met zich mee dat de totale werkdag 
langer is.

* Gezocht:
Bezorgers voor deze krant, goede 
verdiensten! Gemiddeld verdien je bij 
het bezorgen van deze krant €10,- per 
uur en kan je zelf bepalen hoe groot 
je wijk wordt. De meeste zijn met 1 á 
1.5 uur per week klaar. Meld je aan en 
probeer het eens bij Verspreidnet. Tel. 
0251-674433
* Gevraagd:
Oud ijzer o.a. radiators, kachels, 
� etsen, accu’s, hekken, metalen 
kasten, witgoed en div. metalen. 
Tel. 06-23955521
* Gevraagd:
Heeft u nog een oude of kapotte � ets, 
gooi hem niet weg. Ben met pensioen 
en mijn hobby is aan � etsen knut-
selen, ik kom hem graag ophalen. Tel. 
06-26846071
* Gevraagd:
Fietsen, oud of defect, haal ik gratis op 
voor onze hobby. Tel: 06-38094349
Te koop:
Judopak voor ca. 12-14 jr €10,-. Tel. 
06-13417952
Te koop:
Vintage massief houten tafel, 180 x 
100 x 80 cm, nw €800,- nu €275,-. Tel. 
06-12525041
Te koop:
Aardbeiplantjes Lambada €0,50. Tel. 
0297-264904
Gratis afhalen:
Hulsta kast voor handige doe-het-
zelfer. Tel. 06-47397849

Te koop:
Dolce gusto ko�  emachine, nw. €25,-. 
Blokkendoos €7,50. Slacentrifuge 
€5,-. Tel. 06-40394405
Te koop:
3 Jerrycans (leeg) inh. 25 ltr z.g.a.n. 
€15,-. Tel. 06-17476495
Te koop:
Zeer mooie kleding voor dames 
mt 40, jurken, shirts, broeken, etc., 
z.g.a.n., p.st. €3,-. Tel. 06-16716817
Te koop:
5 Schilderdoeken, nw., 60 x 80 
cm €40,-. Nw. 50 x 70 cm schilder-
doek €5,-. 2 Baklijsten €12,50. Tel. 
06-19045035
Te koop:
30 Grote netzakken droog haardhout 
€270,-. Tel. 06-10649343
Te koop:
Papegaai voor het bed €30,-. J.v. 
Haasteren puzzels, p.st. €5,-. Tel. 
06-42650493
Te koop:
Haarverf Loreal age perfect nr: 7.31 
7st. en 4st. Loreal excellence creme 
nr7, p.st. €8,- Ofalles voor €80,-. Tel. 
06-29443329
Te koop:
4 Wielen met winterbanden Suzuki 4 
g €40,-. Tel. 06-29283733
Te koop:
Polyester bootje type Walker bay met 
rid en el. buitenboordmotor tec-
4,4lbs en accu + lader €100,- (all in). 
Tel. 06-49946446

Te koop:
Mooie houten keezenbord voor 
4 of 6 pers. 1x gebruikt €10,-. Tel. 
06-29940037
Te koop:
J.v. Haasteren puzzels: de vakan-
tiebeurs 1000 st. en oud hollandse 
ambachten 1000 st. z.g.a.n. Tel. 
06-10720126
Te koop:
Glas in lood 90 cm rond met metsel 
mal zo in een binnenmuur te 
plaatsen. Tel. 06-14595999
Te koop:
Workmate €20,-. 2 Tuintafels ø 90 en ø 
120 cm €60,-. Tel. 06-14595999
Te koop:
Dames- en heren� ets in 1 koop 
€125,-. 2 Insecten vanglampen elektr. 
€10,-. Tel. 06-14595999
Te koop:
Bladblazer/zuiger met op vangbal 
merk Craftsman Aldi €30,-. 3 Buiten-
landen merk Raak 2 op voet en 1 want 
€75,-. Tel. 06-14595999
Te koop:
Salon tafel d.eiken massief met 2 
laadjes mt br 64 x 125 x 45 hg €20,-. 
Vloer kleed grijs mt170 x 130 €27,50. 
Bank 2-zits en 2 fauteuils, niet bescha-
digd, kleur grijs €245,-. Tennisballen 
voor de hond 50 st. €12,50 . Aquarium 
met toebeh. zoals pomp en div. lg 35 x 
hg 33 x br 23cm, nw in doos €20,-. AH 
kinderen speelgoed o.a. winkelwa-
gentje, kassa, huisje en nog veel meer 
in doosjes nw €20,-. Tel. 06-51756029

Te koop:
Grote zak mooie ass. lego bouw-
steentjes v.a. €10,-. Andere auto’s v.a. 
€4,-. Duplo stenen en auto’s v.a €3,-. 
Playmobil paardenstal enz . v.a. €4,-. 
Tel. 06-25198434
Te koop:
De aarde en hare volken, van Willi Uli, 
editie uit 1931, 3 delen: Europa, Azie 
en Amerika €40,-. Tel. 06-23383387
Te koop:
Stalen verstelb. disselslot voor 
aanhanger of caravan €20,-. Tel. 0297-
785048
Te koop:
Orig. hutko� er (opbergkist 85 x 50 x 
40 )  €25,-. Tel. 0297-562465
Te koop:
Compl. baby oppasset voor opa en 
oma o.a. box, wippertje, maxi cosi, 
+iso� x speelkleed i.z.g.st. samen 
€40,-. Tel. 06-18882548
Te koop:
Zw. leren herenjas l €50,-. 2 Beige 
lampenkappen €45,-. Sfeer kandelaar 
€25,-. Dozen rommelmarkt, p.st. €5,-. 
Beertje €15,-. 
Tel. 06-51155631
Te koop:
Heel veel verschil. puzzels, p.st. €1,-. 
Tel. 0297-568298
Te koop:
Div. heren-, dames, kinder� etsen 
en mountainbikes div. maten en 
kleuren, met en zonder versn., i.g.st. 
v.a. €75,-. Tel. 06-36060537

Te koop:
Honda agregaatje 550 watt €160,-. 
Tel. 0297-321214

De uitgever van deze krant kan 
geen enkele aansprakelijkheid 
aanvaarden voor schade van wel-
ke aard ook, ontstaan door het 
niet tijdig en/of onjuist plaatsen 
van advertenties in onze bladen.
Fouten in telefonisch opgegeven 
advertenties of ontstaan door 
onduidelijk handschrift van de 
opdrachtgever behoeven door ons 
niet te worden gecompenseerd.
* Aangeboden.
Burbri Antiek. 5000 m2 antiek en 
curiosa. Eigen imp.; rechtstr. naar 
particulier. Oosteinderweg 201a, 
Aalsmeer. Tel. 0297-320058

Gevraagd:
Voorwerpen en documenten uit de 
2e wereldoorlog voor mijn collectie 
(tegen vergoeding).
 Tel. 06-25384205
Gevraagd:
Grammofoonplaten pop/beat 
muziek uit de jaren 50-60-70. Tel. 
06-12946730
Gevraagd:
Defecte en oude versterkers band-
recorder platenspeler led en lcd tv 
stereo apparatuur voor mijn hobby . 
Tel. 06-48344508
Gezocht:
Antieke trein stoommachine e.a. 
antiek speelgoed te koop gevraagd. 
Tel. 06-12525041
Gevraagd:
Verzameling modelauto’s te koop 
gevraagd. Tel. 06-30434034
Gezocht:
Zoek voor mijn vrachtauto een 
Flipje Tiel pop, Holland Duck en een 
Michelin pop. 
Tel. 06-36327573

Aangeboden:
Heel lief rood katertje voor maar 75 
euro. Ontwormd en zindelijk. Tel. 
0297-593237
Aangeboden:
Grote vogelkooi, br 80 x hg 190, voor 
bos bloemen. Tel. 020-6533347
Gevraagd:
Startbewijs, halveer marathon 
Amsterdam TCS. 
Tel. 06-31028442
Gratis afhalen:
5 Thonet stoelen ,met verchroomde 
frames i.z.g.st., rotan zittingen kapot. 
Tel. 0297-562388
Te koop:
Playmobil o.a. paardenstal, ridders 
enz. v.a. €4,-. Nijntje boekjes, v.a. €2,-. 
Houten keezbord 1x gebr. €10,-. Tel. 
06-25198434

Te koop:
Verstelb. box met lade merk Bopita 
i.g.st. €25,-. Tel. 06-43113336
Te koop:
Mooie grote houten keezen-
bord voor 4 of 6 pers. €10,-. Tel. 
06-29940037



NATUUR DICHT BIJ HUIS

Elke veertien dagen vindt u hier 
een column van IVN, afdeling
De Ronde Venen & Uithoorn.
IVN richt zich op natuureducatie.
Voor meer informatie kijk op
onze website www.ivn-drvu.nl.

Sappige bessen
In deze tijd van het jaar hangen 
veel struiken vol bessen, wachtend 
op vogels die ervan eten. Die 
poepen vervolgens de zaden uit
en zorgen zo voor de verspreiding 
ervan. Er zijn ook dieren die wel 
van de bessen smullen maar geen 
bijdrage leveren aan de zaad-
verspreiding zoals vlinders op
de Gelderse roos.
De naam ‘Gelderse roos’ is ver-
warrend: het zijn geen rozen, maar 
struiken die verwant zijn aan de 

vlier en ook wel sneeuwbal worden 
genoemd. In mei-juni bloeien ze 
met platte bloemschermen. Aan de 
rand van zo’n bloemscherm staan 
opvallende, witte bloemen en in 
het midden vind je onopvallende 
bloemen. De randbloemen zijn 
bedoeld om insecten te lokken
en zijn steriel. De onopvallende 
bloemetjes zijn vruchtbaar. Deze 

bevatten nectar en worden door 
allerlei soorten insecten bezocht.
En nu hangen de struiken vol rode, 
sappige bessen. Voorlopig zul je er 
geen vogels op zien, want veel 
vogelsoorten mijden deze bittere 
bessen die bovendien naar natte 
hond ruiken. Pas na de eerste 
nachtvorst eten enkele vogel-
soorten ervan zoals lijsters en 

goudvinken. De smaak is dan 
minder bitter en de bessen 
bevatten meer suiker. Eén vogel-
soort is verzot op de bessen van
de Gelderse roos en dat is de pest-
vogel. Deze vogelsoort leeft in het 
hoge noorden en komt ’s winters 
sporadisch in ons land voor.
In sommige winters kunnen ze 
‘invasief’ zijn en zie je ze misschien 
ook op de Gelderse roos in je tuin.
Vogels kijken nu dus niet om naar 
de Gelderse roos. Toch wordt er 
momenteel in onze tuin volop van 
de bessen gegeten en wel door 
insecten. Overdag heb ik bonte 
zandoogjes gezien die het 
bessensap opzuigen. ’s Nachts 
zitten er nachtvlinders op zoals
het roesje en de huismoeder. 
Verder laven vliegen, muggen en 
wespen zich aan het bittere sap. 

Wat overblijft zijn lege velletjes, 
met het zaad er nog in. Insecten 
eten dus wel van de bessen maar 
dragen niet bij aan de zaad-
verspreiding.
Mocht je nog een struik voor je 
tuin zoeken, dan kan ik zeker de 
Gelderse roos aanraden. Hij is niet 
alleen nuttig voor allerlei dieren, 
maar heeft ook mooie bloemen, 
bessen en herfstkleur. Heb je niet 
veel ruimte, dan kun je de cultuur-
variëteit ‘Compactum’ kopen.
Koop in elk geval niet de variëteit 
‘Roseum’. Die heeft alleen witte, 
steriele bloemen en draagt dus
ook geen bessen. Daar trek je
zeker geen pestvogel mee aan.
Ineke Bams
IVN-natuurgids

HET LAATSTE WOORD

Jolanda Weber is uitvaartbegeleider en eigenaar 
van Monuta Weber. Iedere maand neemt ze u mee 
in haar persoonlijke ervaringen.

Tweeling
Het jaar was zo goed begonnen. Alles wees 
erop dat ze een geweldige tijd tegemoet 

gingen. De twintigwekenecho van twee dagen terug was goed en ze 
waren langzaam begonnen met het inrichten van de babykamer voor de 
twee mensjes die in haar buik groeiden. Helaas liep het allemaal anders.

Als ik het huis van de prille ouders binnenkom is er intens verdriet. De 
beide meisjes hebben de bevalling niet overleefd. De vader en moeder 
moeten nu nadenken over een afscheid. De kleine meiden liggen met 
hun gezichtjes naar elkaar toe in een bak met water te dobberen, net
als in de baarmoeder. Hun jonge ouders verversen samen elke dag het 
water en kunnen zo de kleintjes nog even vasthouden.

Op de dag van de crematie leggen ze hun kindjes ieder in een eigen 
mandje. De moeder heeft een brief geschreven voor elke dochter,
met daarin het toekomstbeeld wat ze voor ogen had met haar meisjes.
Naast de brief leggen ze een knu�eltje en een roze bloem in het mandje.

Als we het huis verlaten pakken donkere wolken zich samen. Het stel
pakt de eigen auto om voor het laatst een ritje te maken als gezin.
Niet naar een speeltuin of pretpark, maar naar het crematorium.

Bij aankomst in een aparte ruimte, is de geur van vanillekaarsen al te 
ruiken in de gang. Er liggen twee schapenwollen vachtjes klaar, waar
de twee mandjes worden opgezet. Zo kunnen de ouders, hand in hand, 
rustig afscheid nemen.

Elk traptrede die ik daarna neem richting de ovenruimte voelt loodzwaar.

Tekst en foto’s zijn geplaatst met volledige instemming van de betrokkenen.

Foto is aangeleverd.

Regio - In de week van 14 oktober 
gaat de gemeente extra werkzaam-
heden uitvoeren aan de Mijdrechtse 
Zuwe in Amstelhoek. Volgens de 
wensen van Buurtcomité Amstelhoek 
worden twee oversteekplaatsen nog 
veiliger gemaakt. De Mijdrechtse 
Zuwe tussen de Prinses Irenebrug 
(Uithoorn/Amstelhoek) en de 
Rotonde Mijdrechtse Zuwe gaat
om die reden dicht gedurende
drie dagen: 16, 17 en 18 oktober.
Het autoverkeer wordt omgeleid.
De N196 (Mijdrechtse Zuwe) in 
Amstelhoek is vorig jaar opnieuw 
ingericht. De gemeente en Het
Buurtcomité Amstelhoek hebben 

gezamenlijk onderzocht hoe we de 
gehele inrichting nog veiliger voor 
voet en �etsers kunnen inrichten.
In de straat geldt een maximum-
snelheid van 30 km/uur, maar die 
snelheid wordt te vaak overschreden. 
Dat leidt tot onveilige situaties. 
Wethouder Verkeer Anja Vijselaar: 
“Omwonenden en verkeersdeel-
nemers ervaren als geen ander de 
verkeersveiligheid in de straat. Het
is goed dat we hierover met elkaar 
hebben gesproken. Met deze korte 
en krachtige ‘facelift’ gaan we nu de 
puntjes op de i zetten. Zo kunnen
we de veiligheid voor alle verkeers-
deelnemers nog verder verbeteren.”

Aanpassingen
Bij de oversteek ter hoogte van Café 
Kaatje / Polskie Delikatesy krijgt de 
bestaande oversteek een aanpassing. 
Met een nieuw zebrapad op een 
verkeersplateau wordt een veilige 
oversteek gecreëerd voor voet-
gangers. De voetgangersoversteek
in de N196 nabij de kruising met
de Piet Heinlaan krijgt duidelijkere 
markeringen. Het verkeersplateau 
krijgt een zebrapad. Die aanpassing 
moet ervoor zorgen dat �etsers en 
voetgangers veiliger over kunnen 
steken. De voetgangersoversteek 
richting de kerk wordt opgeheven. 
Met deze aanpassingen wordt de 
oversteekroute voor voetgangers 
duidelijker en veiliger. Daarnaast 
worden onderhoudswerkzaamheden 
uitgevoerd aan de bestaande rijbaan. 
Dat gebeurt vanaf de rotonde Ring-
dijk Tweede Bedijking tot aan de 
Mennonietenbuurt. Op dit gedeelte 
komen er drempels in de rijweg. Deze 
zijn bedoeld om de snelheid van het 
autoverkeer te verlagen en daarmee 
de verkeersveiligheid te verbeteren.

Uitvoering extra veiligheidsmaatregelen 
Mijdrechtse Zuwe in Amstelhoek 

Regio - Jij hoort het toch ook? Het 
ge�uister, gebulder, gedram van die 
stem in je hoofd? De stem die kleuter-
deuntjes zingt op een tergend trage 
beat. Die genadeloos kritiek geeft, of 
je weg laat dromen van de werkelijk-
heid. Beth & Flo horen het elke dag en 
ze zouden ’t het liefst negeren, door 

keihard Rachmaninov te spelen of een 
razendsnelle etude van Chopin. Nee, 
liever het gesprek met die stem niet 
aangaan. Liever een ‘Ander onder-
werp’, alsjeblieft. De tweede voorstel-
ling van het CultuurHuis Mijdrecht dit 
seizoen is zaterdag 26 oktober te zien 
in ’t Oude Parochiehuis in Mijdrecht.

Beth & Flo: Unieke combinatie 
cabaret en klassieke muziek

Veelbelovend cabaretduo
Beth & Flo staan voor de unieke 
combinatie van cabaret en klassieke 
muziek. Met sketches, prachtig twee-
stemmig gezongen liedjes en virtuoos 
pianospel overdondert dit duo de 
theaters. Over hun eerste voorstelling 
‘Niet wat je denkt’ schreef de Theater-
krant hoe de pianistes “vrolijk, 
levendig en met aanstekelijk enthou-
siasme” bewijzen dat klassieke muziek 
niet sto�g is. Tijdens de �nale van het 
AKF in 2020 prees de jury hen als
“een veelbelovend cabaretduo dat 
klassieke muziek knap weet te
combineren met prachtige scènes”.
De tweede cabaretvoorstelling ‘Ander 
onderwerp’ van Beth & Flo is persoon-
lijk en doet soms een beetje pijn. 
Waarbij de piano muziek van grote 
componisten als Rachmaninov, Scria-
bin en Bach zorgt voor knetterend 
vuurwerk van vier handen op één 
vleugel en misschien, als het nodig is, 
voor troost. Brabant Cultureel schreef 
over hen: “Echte kleinkunstliedjes,
ook daarin blinken ze uit”.

Informatie en kaartverkoop:
www.cultuurhuismijdrecht.nl.

Foto:  Gemeente De Ronde Venen.
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Van links naar rechts: Jef van Dijk (Bestuurslid Technische Zaken), Max Aufenacker, 
Oliver Onions en Richard Buss (Voorzitter HVM). Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - Het nieuwe hockeyseizoen 
is weer van start gegaan. Een belang-
rijk onderdeel van vereniging HVM 
wordt gevormd door hun clubtrainers 
die voornamelijk uit hun eigen leden 
komen. Deze staan echter onder 
leiding van een hoofdtrainer. Met 

genoegen kan HVM dan ook kenbaar 
maken dat ze voor dit seizoen een 
nieuwe Hoofdtrainer hebben. Oliver 
Onions is bij HVM gestart als nieuwe 
hoofdtrainer en zal samen met een 
van hun trouwe clubleden en speler 
van Heren 1, Max Aufenacker, de 

Nieuw Trainersduo HVM

jeugdtrainers op HVM verder 
opleiden. Uiteraard verzorgen Oliver 
en Max ook zelf een aantal trainingen.
Door toeval kwam Oliver afgelopen 
seizoen op HVM en heeft daarin de 
tweede helft van het seizoen 2023-
2024, de coaching en training van 
Dames 1 verzorgt. Al snel bleek dat er 
een hele goed klik was tussen Oliver 
en de vereniging. Technisch 
Commissie voorzitter Jef van Dijk liet 
er dan ook geen gras over groeien en 
stelde alles in het werk om Oliver 
verder aan HVM te verbinden.
Samen met Oliver heeft de Technische 
Commissie het huidige technische 
beleid bekeken en besproken. Het is 
belangrijk om te bepalen waar HVM 
als club de komende jaren wil staan. 
Denk bijvoorbeeld aan de spelers-
teamniveaus wat je als club wilt 
bereiken. Wat is daarvoor nodig om 
dit te bereiken? De rol van een hoofd-
trainer en trainersstaf speelt hierin
een groot belang. Passen zij in deze 
ambitie die HVM voor ogen heeft?
Al snel bleek de ambitie van HVM 
goed te passen bij Oliver.

Foto is aangeleverd.

Vinkeveen - Ton Brantsema en Dirk 
van Egmond zijn afgelopen week 
winnaar geworden van het prijs-
biljarten van Biljartclub Richards 
Waterwerken/De Merel 2024. Met 
overmacht waren zij de allerbeste
in de voorronden om in de �nale 
meedogenloos af te rekenen met
Gijs van der Vliet en Harry de Jong die 
dus kansloos tweede werden.
De strijd om plaats 3 werd gewonnen 
door Walter van Kouwen en Wim 
Berkelaar die Hans van Rijn en Gerard 
Roling naar de vierde plaats stuurden.

Als vijfde Jan Kooyman en Eric 
Aarsman en op plaats 6 Bart Ho�-
mans en Roos Aarsman.

Biljartclub De Merel kan nog nieuwe 
leden gebruiken, zowel voor de 
interne competitie op woensdag-
avond, aanvang 19.30 uur, als ook 
voor de Ronde Venen competitie.
Opgeven en informatie: Cafè Biljart 
de Merel, Arkenpark Mur 43, 3645 EH 
Vinkeveen, of per telefoon 0297 - 263 
562, 06 - 4794 4949 of 06 - 4794 4950, 
per mail: demereldorus3@gmail.com.

Ton Brantsema/Dirk van 
Egmond winnen prijsbiljarten

Foto: Hans van Gelderen.

Argon laat de punten in Breukelen
Mijdrecht - Ook de tweede wedstrijd 
van de competitie heeft Argon niet 
kunnen imponeren, integendeel, de 
wedstrijd was eigenlijk na een kwar-
tier beslist. Al in minuut 7 en 14 tilde 
de plaatselijke FC de stand naar 2-0. 
Pas drie minuten voor het eind-
signaal, na vele vruchteloze pogingen 
van Argon, zette Breukelen de 
puntjes nog even op i door voor
de 3-0 te tekenen.
Na zeven minuten had een aanval 
van FC Breukelen al succes, Majid 
Bouraada schoot onhoudbaar in de 
lage hoek waar doelman Zondag
de bal voor het nakijken had, 1-0. 
Weer zeven minuten later werd een 

voorzet van links die alweer ongehin-
derd gegeven mocht worden door 
Olivier Branderhorst tegen het net 
getikt, 2-0. Daarna zagen we een paar 
mogelijkheden in aanvallend opzicht 
voor Argon, een actie van Quint Piris 
werd tijdig onderschept, maar de 
eerste echte aanvallende actie van 
Argon zagen we tien minuten voor 
rust toen na een leuke combinatie 
Teun Gortenmulder kon afronden 
maar doelman Turksma maakte er 
een hoekschop van. Even daarna 
kreeg Argon nog een vrije trap
toegekend maar het schot van Bas 
Boelhouwer werd door doelman 
Turksma onderschept.

De tweede helft begon Argon aanval-
lend, Bas Schaefers en Niels de Vries 
werden ingezet, maar eerste kreeg 
Breukelen nog een vrije trap die door 
Junior Welten naast werd geschoten. 
Daarna een vrije trap voor Argon op 
rand zestien, Niels de Vries zette wel 
goed in maar het schot leverde geen 
doelpunt op. Een kansrijke uitval 
daarna van de thuisploeg werd door 
Saverio Zondag onderschept en een 
actie van Quinton Oliekan namens 
Argon ging achter. Halverwege 
bracht coach Jeroen de Zwaan weer 
twee verse krachten in, Emanuel 
Davies en Sherweny Felicia en later 
ook Tim Huisman. Maar de aanval-
lende bedoelingen van Argon 
werden niet beloond, de verdediging 
van FC Breukelen onder leiding van 
de lange Falko van Doorn functio-
neerde behoorlijk. Wel had de actie 
van Niels de Vries waarbij hij Emanuel 
Davies bediende een beter lot 
verdiend, echter doelman Nick 
Turksma tikte de inzet van Davies uit 
de kruising. Zeer knullig en onnodig 
balverlies in de defensie van Argon 
drie minuten voor het eindsignaal 
was er oorzaak van dat invaller Job 
van Ge�en dankjewel kon zeggen
en voor de 3-0 eindstand tekende. 
Opnieuw een teleurstellend resultaat 
voor Argon dat deze prille competitie 
nog maar één punt sprokkelde.
Zaterdag nieuwe kansen, Nieuw 
Utrecht komt op bezoek.

De Ronde Venen - Afgelopen week 
opende korfbalvereniging De Vinken 
haar deuren voor de jaarlijkse school-
korfbalweek. Maar liefst 175 enthou-
siaste basisschoolleerlingen uit Vinke-
veen en Wilnis deden mee aan de 
activiteiten. Het was een geslaagde 
week, vol sportiviteit en plezier.
De week werd op zaterdag
21 september afgetrapt door vijftig 
jonge atleten uit de groepen 1, 2 en 
3. Voor hen organiseerde De Vinken 
een gezellige ochtend in het thema 
Olympische Spelen. Onder toeziend 
oog van veel enthousiaste ouders, 
opa’s en oma’s ontstaken de atleten 
het Olympisch vuur via een spannend 
balansparcours, sprongen ze als ware 
kampioenen ver en hoog en mikten 
ze op Olympische ringen. De ochtend 

werd afgesloten met verfrissende 
limonade, wat lekkers en een speciaal 
Vinkenpresentje als aandenken aan 
de Olympische prestaties.
Op woensdag 25 september 
stroomden de velden van De Vinken 
opnieuw vol met sportieve kinderen, 
voor het scholentoernooi voor 
kinderen uit de groepen 4 tot en
met 8. 125 kinderen streden in vijf 
poules om de winst. In een aantal 
poules was het razend spannend en 
moest er zelfs een verlenging aan
te pas komen om de winnaar te 
bepalen. Natuurlijk ging niemand 
met lege handen naar huis. Alle
deelnemers kregen een traktatie en 
presentje, daarnaast stond er voor 
alle podiumplaatsen een mooie 
beker klaar. De hoofdprijzen gingen 

Mijdrecht - Op zaterdag
28 september speelde Atlantis 1
een spannende thuiswedstrijd tegen 
Reeuwijk. Na enkele teleurstellende 
wedstrijden stond het team Atlantis 
onder druk om punten te pakken. 
Hoewel het weer zeer wisselvallig 
was, bleef het tijdens de wedstrijd 
grotendeels droog, wat voor beide 
ploegen gunstig was. Het door Van 
Walraven gesponsorde Atlantis had 
zichzelf ten doel gesteld om deze 
wedstrijd te winnen en begon vol 
goede moed aan het duel.
Atlantis kwam voortvarend uit de 
startblokken en opende al snel de 
score. Binnen een paar minuten stond 
het 2-0, maar Reeuwijk liet zich niet 
zomaar wegzetten. De tegenstander 
vocht terug en bracht de stand terug 
naar 2-2. Wat volgde was een
spannende eerste helft waarin beide 
ploegen elkaar weinig ruimte gaven. 
Elke keer als Atlantis scoorde, had 
Reeuwijk snel een antwoord paraat. 
Het gelijk opgaande spel zorgde 
ervoor dat de ploegen steeds om-en-
om doelpunten maakten. Zo stond 
het halverwege de eerste helft 5-4
in het voordeel van Atlantis, maar 
Reeuwijk trok de stand weer gelijk.

Verschil
Pas richting het einde van de eerste 
helft wist Atlantis het verschil te 

maken. De ploeg kreeg iets meer 
controle over de wedstrijd en sloeg 
een gat naar 10-7. Met deze voor-
sprong zochten de teams de kleed-
kamer op.
Coach Rob Schoof benadrukte in de 
rust dat de ploeg iets scherper moest 
blijven en vooral moest volhouden 
met waar ze mee bezig waren. 
Na de rust kwam Atlantis sterk uit
de kleedkamer en bouwde de voor-
sprong snel uit. Al snel kwam de 13-8 
op het scorebord, wat de druk op 
Reeuwijk verder opvoerde. Hierop 
borduurde Atlantis voort en met 
indrukwekkend spel wist de ploeg de 
stand naar 17-9 te brengen. Reeuwijk 
leek geen antwoord te hebben op het 
aanvallende spel van de Mijdrechte-
naren. Maar waar Atlantis op koers 
leek voor een ruime overwinning, 
sloop er wat gemakzucht in het spel. 
Reeuwijk maakte hier gebruik van
en kwam deels terug in de wedstrijd, 
waardoor de stand 17-13 werd.
Ondanks deze slordigheden wist 
Atlantis de wedstrijd uiteindelijk 
rustig uit te spelen. De marge van vier 
doelpunten bleek voldoende om de 
winst veilig te stellen. De eindstand 
van 19-14 zorgde voor opluchting en 
vreugde in de kleedkamer en kantine. 
Atlantis had na enkele mindere 
wedstrijden eindelijk weer de
felbegeerde punten binnen.

Schoolkorfbalweek De Vinken

Atlantis 1 grijpt felbegeerde 
punten in duel met Reeuwijk

naar de kampioenen van OBS de Pijl-
staart (2x), De Schakel, Kids College 
en OBS Willespoort. Een mooie
afsluiting van een drukke, maar
zeer gezellige week vol sportplezier.

Kennismaken of meedoen?
Al vanaf 2 jaar kan er gesport worden 
bij De Vinken. Kinderen starten dan 
bij de peutergroep. Vanaf 4 jaar 
sluiten kinderen aan bij de kangoe-
roegroep. De kangoeroes trainen 
elke zaterdagochtend van 10.00
tot 11.00 uur en maken zo op een 
speelse manier kennis met de korf en 
de bal. Vanaf 6 jaar is het tijd om echt 
korfballen te leren en wedstrijden
te spelen. Nieuwsgierig? Kom gerust 
een keertje vrijblijvend meedoen
of kijken! Meer informatie over 
korfbal en De Vinken vind je op
www.de-vinken.nl.

De Ronde Venen - Op vrijdag
4 oktober 2024 is er in Café Biljart
de Merel in Vinkeveen voor iedereen 
klaverjassen. Er worden vier ronden 
van zestien gi�es gespeeld en
dan worden de punten bij elkaar 
opgeteld en is de winnaar bekend.
Afgelopen vrijdag was Natilda 
Gulbay de beste kaartster met 7301 
punten. De verdere uitslag van deze 

avond was: 2. Sjaan Kolenberg,
3. Dora v.d. Steen. De poedelprijs 
ging naar Ida Rass.
Ze starten op vrijdag 4 oktober om 
20.00 uur dus wees op tijd. Aanwezig 
zijn voor de inschrijving: vanaf 19.45 
uur. Café Biljart de Merel, Arkenpark 
Mur 43, 3645 EH  Vinkeveen. 
Telefoon  0297 - 263 562. E-mail:
demereldorus3@gmail.com.

Natilda Gulbay wint klaverjassen

18 inderegio.nl • 2 oktober 2024SPORT



Finalisten clubkampioenschappen Strokeplay 18-holes baan 2024 Golfclub Veldzijde. 
Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Voor Golfclub 
Veldzijde op Golfpark Wilnis stond 
het weekend van 20 tot en met

22 september 2024 in het teken van 
de clubkampioenschappen Stroke-
play op de 18-holes baan. Strokeplay 

Joke Schiphorst en Jessie van 
de Graaf clubkampioenen

is feitelijk de oervorm van golf; alle 
slagen die een speler nodig heeft
om uit te holen, tellen. Oók de straf-
slagen. De deelnemers speelden
drie rondes van 18 holes, de heren 
verdeeld over twee dagen en de 
dames verdeeld over drie dagen.

Uitslag dames:
 1. Joke Schiphorst uit Mijdrecht, 285 
slagen (na play-o�). 2. Cora Jonkers 
uit Vinkeveen, 285 slagen. 3. Ellen 
Uitdehaag uit Maarssen, 293 slagen.
Uitslag heren:
1. Jessie van de Graaf uit Amstelveen, 
227 slagen. 2. Remco Warlicht uit 
Kamerik, 238 slagen. 3. Brian de 
Bruijn uit Amstelveen, 246 slagen.
Uitslag heren senioren (2 rondes):
1. Gido Laeven uit Woerden,
179 slagen. 2. Franz van Riemsdijk
uit Mijdrecht, 181 slagen. 3. Paul 
Olthof uit Ouderkerk aan de Amstel, 
188 slagen.

Uithoorn - Een fantastische zondag-
ochtend met een mooie dubbel 
tegen de nummer 2, Hoofddorp 
Pioniers HB U12-4 en er werd twee 
keer gewonnen! Totaal heeft HB 
U12-1, 18 wedstrijden gespeeld 

waarvan 15 gewonnen, twee gelijk 
en slechts één wedstrijd werd 
verloren. Het werd dus een leuk 
feestje bij Thamen! Met fakkels, 
kinderchampagne, taart, muziek
en veel lachende gezichten!

Thamen HB U12-1 kampioen!

De Hoef - De gymzaal in Dorpshuis 
de Springbok in De Hoef aan de 
Oostzijde 61a is helemaal vernieuwd. 
En het is prachtig geworden. Het 
bestuur is ontzettend trots op de 
nieuwe uitstraling, de geweldige 
akoestiek en de prachtige nieuwe 
vloer! Na ruim twee maanden 
verbouwen kunnen de sporters weer 
– zorgvuldig – gebruik maken van
de prachtig vernieuwde, duurzame 
gymzaal.

Meer Bewegen voor Ouderen
Senior Sportief Actief verzorgt op 
donderdagavond van 19.00 - 20.00 
uur lessen ‘Sportief-in-de-Zaal’ in
het kader van MBvO (Meer Bewegen 
voor Ouderen). Enthousiaste
senioren, die meer in beweging 

willen komen en �exibel door het 
leven willen gaan, zijn van harte 
welkom, zowel dames als heren!
Dit geldt ook voor inwoners van 
omliggende buurgemeenten!

Leuke en zeer gevarieerde lessen
Docente Henny van Kouwen zorgt 
voor leuke en zeer gevarieerde lessen. 
In een combinatie van allerlei soorten 
oefeningen en (bal)spel verbetert u 
uw uithoudingsvermogen, kracht, 
lenigheid, coördinatie en reactiever-
mogen. U gaat dus echt werken aan 
uw lichaam. Ook wordt er aandacht 
besteed aan balans en valpreventie.
Kom eens kijken of doe gelijk een les 
gratis mee! Na de les zo nu en dan 
nog even napraten met een kopje 
ko�e, altijd gezellig.

Senioren actief in De Springbok

Mijdrecht - Maandag 23 september
is weer een avond geweest met mooie 
spellen, lastig en moeilijk. Uitslag:
1. Jan Bunnik & Corry Twaalfhoven 
61,14%, 2. Greet Vermeij & Ada Groene-
wegen 59,78% en 3. Carla Euwe & Ans 
Bruggeman 59,24%.
Paar Doky Meents bood en maakte
een fantastisch 6hartencontract, waar 
andere paren in 4harten en 3sans met 

ups maakten. In andere spellen werd 
een aantal keren 4harten en schoppen 
met ups gespeeld.
Donderdag 26 september is de derde 
ronde gespeeld. Ook hier moesten
de deelnemers inventief zijn en risico 
nemen. Uitslag: A-lijn: 1. Henk Hiemstra 
& Ineke van Diemen 59,03%, 2. Elisa-
beth & Nan van den Berg 56,94% en 3. 
Richard van Heese & Hans Leeuwerik 

Bridgevereniging Mijdrecht 56,25%. Een super spel werd gespeeld 
door paar Agnes Kroes, 6schoppen 
geboden en gemaakt, waar de overige 
paren in 4schoppen 1 of meer ups 
maakten. Een ander spel leverde voor 
alle paren 4harten met 1up op. B-lijn:
1. Dinie Dortmans & Ans van U�elen 
57,99%, 2. Marion van Nieuwkerk & Wil 
Peek 57,64% en Trees & Wim Versteeg 
56,94%. Goed spel door paar Versteeg, 
3sans met 3 ups. En paar Dirksen 
speelde een prima 4harten met 2 ups.

Uithoorn - Op deze herfstachtige 
maandagavond 30 september was
het al weer de vierde competitieavond 
van seizoen 2024-2025 in De Scheg, 
met een bezetting in drie lijnen van 
elk tien paren. In de A-lijn was de 
eerste plaats voor de dames Francis 
Terra & Margo Zuidema met een 
mooie score van 64,58%. De tweede 
plaats ging naar Bep de Jong & 
Herman van Beek met een score

van 53,65%. Nico van de Meer & Nel 
Bakker namen met 53,13% de derde 
plaats mee naar huis. In de B-lijn 
waren Maria Baas & Klaas Verrips
heel goed op dreef en gingen met de 
eerste plaats en een mooie score van 
64,17% aan de haal. Cora de Vroon & 
Ruud Lesmeister namen de tweede 
plaats voor hun rekening met een 
score van 57,50%. Net als vorige week 
gingen Jeanet Vermey & Addie de 

Bridgevereniging Uithoorn Zwart met de derde plaats aan
de haal en een score van 53,33%.
In de C-lijn kwam het geweld deze 
avond van het zeer uitgeruste team 
Gerda Spring in het Veld & Anneke 
Braam met een prachtige score van 
67,71% die tevens de hoogste van de 
avond was. Plaats twee was wederom 
voor Gijs Boerrigter en Martien Nieu-
wenhuizen met een score van 59,90%. 
Tineke de Roy en Rob Fasten sloten
de avond in de C-lijn af, met de derde 
plaats en een score van 59,385%.
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KRUISWOORDPUZZEL
Horizontaal 1. rookartikel; 7. eerbied (ontzag); 12. grote kleur-
rijke papegaai; 13. lust om iets te doen; 14. geneesmiddel; 15.
openbaar vervoer (afk.); 17. boterton; 19. plaats in Noord-Hol-
land; 21. lengtemaat (afk.); 22. telwoord; 24. scout (verkenner);
27. jong hondje; 28. sportief; 30. ogenblik; 31. eikenschors; 32.
populair speelgoed; 33. haarkrul; 35. slaapgelegenheid voor
automobilisten; 37. laagte tussen bergen; 38. inwoner van het
oude Rome; 41. vaatwerk; 42. plaats in Italië; 44. bekoorlijk; 46.
tegenovergestelde van koud; 47. honingbij; 48. klam (nat); 49.
schrijfvloeistof; 50. vergrootglas; 52. betaalmiddel; 54. inwoner
van Suriname; 56. samentrekking van het middenrif; 58. vracht
of last; 61. zeevis; 62. houten blaasinstrument; 64. snijwerktuig;
65. geneesheer; 67. Europeaan; 68. bejaard; 70. open plein in
een dorp; 72. kleine vrucht; 73. obstakel (blokkade); 76. godin
van de zee; 77. maanstand (afk.); 78. kleine rekening; 79. naar
beneden; 81. vogel; 82. heidemeer; 83. jaargetijde; 84. boom-
soort; 86. reprimande (berisping); 87. tekengerei.

Verticaal 1. opschepper (pocher); 2. gewijzigde aansprakelijk-
heid (afk.); 3. woonboot; 4. biet of knol; 5. dubbele fiets; 6. tropi-
sche vrucht; 7. groep herten; 8. naaldboom; 9. jongensnaam;
10. oude lengtemaat; 11. soort puddinggebakje; 16. nagerecht;
18. knaagdier; 20. scheepsvloer; 21. insect; 23. rolprent; 25.
nop (pluis); 26. ontkenning; 27. oud Braziliaanse voetballer; 29.
in hoge mate onvoorzichtig; 32. noodoplossing (geknoei); 34.
deel van gelaat; 36. telwoord; 37. mannetjesbij; 39. reukwater;
40. buikkuiltje; 42. deel van vinger of teen; 43. beddengoed; 45.
meisjesspeelgoed; 46. spie (keg); 51. deel van gelaat; 53. jong
dier; 54. Bourgognewijn; 55. delfstof; 56. deel van arm; 57. gro-
te zanggroep; 59. rivier in Oostenrijk; 60. kleine kreeftensoort;
62. beslissingswedstrijd; 63. ondergrondse doorgang; 66. gym-
nastiektoestel; 67. in goede conditie; 69. aanwijzend voornaam-
woord; 71. binnenvaartuig; 73. huisdier; 74. zwemvogel; 75.
teken; 78. Nederlandse norm (afk.); 80. (koor)dans; 82. vol-
tampère (afk.); 85. familielid.
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KRUISWOORDPUZZEL
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